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Internet Naslov PRENOS V ŽIVO: Slovenija začela sproščati ukrepe: spet dovoljeni nekateri športi, a le 
znotraj občine

Zaporedna št.
1

Medij 24ur.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
12

Avtor M. R.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Izvajanja tehničnih pregledov ne bo še vsaj do 17. maja... 

Internet Naslov Od števila novih okužb odvisno, ali bo prišlo do sprostitve ukrepov

Zaporedna št.
2

Medij Siol.net, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
20

Avtor R. A.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Internet Naslov Sprostitev tudi nekaterih drugih ukrepov?

Zaporedna št.
3

Medij Rtvslo.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
21

Avtor A. S.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Minister za zdravje Tomaž Gantar je med rahljanja ukrepov omenil tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi 
metri po vzoru Avstrije in delo v . Medtem pa bo ustavno sodišče obravnavlo pobudo, da naj začne s gradbeništvu
postopkom ocene ustavnosti vladnega odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja... 

Internet Naslov Izzivi gradbeništva v koronačasu

Zaporedna št.
4

Medij Radioprvi.rtvslo.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
23

Avtor Alenka Terlep

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Bo ta panoga res (lahko) reševala slovenski BDP?  je ena od panog, kjer v večini primerov zaradi Gradbeništvo
epidemije niso bili dolžni ustaviti dela. S kakšnimi izzivi se soočajo, ali se bodo projekti zaradi izrednih... 

Internet Naslov Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih protikoronskih ukrepov (dopolnjeno)

Zaporedna št.
5

Medij Sta.si, Slovenija

Rubrika, Datum Notranja politika; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
24

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 
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Internet Naslov Tretja razvojna os: Gradnja kot izhod iz koronakrize

Zaporedna št.
6

Medij Vecer.com, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
29

Avtor Tomaž Ranc

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...gradnje Ministra smo izzvali tudi z vprašanjem, ali ne vidi prav pospešitve gradnje kot eno od rešitev za izhod iz 
koronakrize in priložnost za aktiviranje . "Strinjam se. Kot ste najbrž opazili, sem v teh prvih tednih gradbeništva
ministrskega dela, ki so ga zaznamovala predvsem prizadevanja za zajezitev širjenja koronavirusa,... 

Internet Naslov V Mariboru zaposlijo vodjo bančne poslovalnice, takoj dobijo delo tudi šivilje in vozniki 
tovornjakov, telefonistu ponujajo med 700 do 900 evriv plače

Zaporedna št.
7

Medij Vecer.com, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
33

Avtor Tanja Fajnik Milakovič

Teme Inženirska zbornica Slovenije

Povzetek
...poskusnim delom, zaposli inženerja gradbene stroke za vodenje projektov. Kandidati morajo imeti visokošolsko 
izobrazbo 1. stopnje, vpisani morajo biti pri , imeti morajo vozniški izpit, zaželjeno je znanje inženirski zbornici
angleščine in nemščine. Če vas delo zanima, lahko dobite več informacij pri Juretu Mergedušu, na telefonski... 

Internet Naslov KAJ BO PRINESLO PRVO RAHLJANJE UKREPOV? Posameznik z nepremičnino v drugi 
občini bo lahko dostopal do nje

Zaporedna št.
8

Medij Regionalobala.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
37

Avtor T. Ž.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje odprtje nekaterih trgovin po 
vzoru Avstrije, tehnične preglede, delo v  in delno odpravo omejitev gibanja na občino, je povedal. Ob tem gradbeništvu
je izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače. V Sloveniji spremljajo dogajanje... 

Internet Naslov Zaradi inovativnih izdelkov in razpršenih trgov Podkrižnik meri na ponovitev lanskega 
rezultata

Zaporedna št.
9

Medij Finance.si, Slovenija

Rubrika, Datum Novice; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
42

Avtor Mateja Bertoncelj

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...podjetju ORA Drive, s katerim so maja 2018 kupili tudi proizvodno lokacijo od Bosch-Rexroth, zaposlujejo sto 
delavcev. Pogoni za ročna orodja, belo tehniko,  So globalni razvojni dobavitelj pogonskih sistemov in gradbeništvo
komponent. Imajo lasten razvoj in inovativne tehnologije. Njihovi kupci so iz elektroindustrije in... 

Internet Naslov Ob avtopralnicah in vulkanizerjih kmalu tudi obiski frizerskih salonov?

Zaporedna št.
10

Medij Maribor24.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
44

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 
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Internet Naslov Prehajanje v druge občine kmalu mogoče? Danes pade presoja ustavnega sodišča

Zaporedna št.
11

Medij Maribor24.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
46

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Internet Naslov Na postojnskih gradbiščih kljub koronavirusu živahno

Zaporedna št.
12

Medij Primorske.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
49

Avtor Veronika Rupnik Ženko

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...sezone.” K nadaljevanju gradbenih del povsod, kjer je to možno, so investitorje (in izvajalce) že pozvali v Zbornici 

 in industrije gradbenega materiala pri GZS, saj bo varno delujoče  pomemben blažilec gradbeništva gradbeništvo
globoke gospodarske krize. Pavšalno zapiranje gradbišč bi namreč lahko vodilo v množično odpuščanje... 

Internet Naslov Georgi Bangiev z občine na okoljsko ministrstvo

Zaporedna št.
13

Medij Primorske.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
50

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...ki je 15 let vodil urad za okolje in prostor na koprski občini, je vlada imenovala za vršilca dolžnosti generalnega 
direktorja direktorata za prostor,  in stanovanja na ministrstvu za okolje in prostor. Georgi Bangiev je 15 let vodilgraditev
urad za okolje in prostor na koprski občini. LJUBLJANA “To je zame... 

Internet Naslov Preverite, pod katerimi pogoji se bomo lahko po novem gibali med občinami

Zaporedna št.
14

Medij Mariborinfo.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
53

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri in dela v .... gradbeništvu

Internet Naslov Preverite, pod katerimi pogoji se bomo lahko po novem gibali med občinami

Zaporedna št.
15

Medij Mariborinfo.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
56

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri in dela v . ... gradbeništvu
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Tisk Naslov Zlati grb podjetniku Francu Mlakarju

Zaporedna št.
16

Medij Novi tednik Celje, Slovenija Stran: 29 Površina: 75 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
57

Avtor S. T. O.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Podjetja vizij Mlakar s sedežem v Kozjem. Iz prvotne steklarske delavnice je svojo dejavnost razširil na različna 
področja. V zadnjem desetletju tudi v  na področje ekološke, nizkoenergijske in pasivne gradnje. Francu gradbeništvo
Černelču so srebrni grb namenili kot vsestranskemu umetniku, likovniku in glasbeniku,... 

Internet Naslov Trgovci z življenjem

Zaporedna št.
17

Medij Mladina.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 17. 4. 2020

Stran v zbirki:
65

Avtor Vasja Jager

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...evrov. Podobnih primerov je še več. Med omenjenimi 55 podjetji najdemo še takšna, ki se ukvarjajo s prodajo 
elektronskih in telekomunikacijskih naprav, , prodajo CBD-kapljic, distribucijo pisarniškega materiala, gradbeništvom
upravljanjem fitness centrov in prodajo frizerskih pripomočkov. Na drugi strani so uveljavljena... 

Internet Naslov Vizjakova vendeta društvu za ribe

Zaporedna št.
18

Medij Mladina.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 17. 4. 2020

Stran v zbirki:
71

Avtor Monika Weiss

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...takšno pospešitev razvojnih gradbenih projektov, je od ministrstva za okolje dobila jasen negativen odgovor s 
pojasnilom, da spreminjanje prostorske in  ni potrebno, saj sedanja ureditev omogoča učinkovito gradbene zakonodaje
odkrivanje in sankcioniranje zlorab procesnih pravic, da je bila zakonodaja pripravljena ob upoštevanju... 

Internet Naslov Kako kriza vpliva na lastnike in investitorje

Zaporedna št.
19

Medij Svetkapitala.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
76

Avtor Črtomir Časar

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...telekomunikacije, higienskih pripomočkov, si morda lahko obetajo dodatne zaslužke in višjo vrednosti svojega 
podjetja. V kolikor pa delujejo v turizmu, , pa rešujejo likvidnostno situacijo, če ne celo obstoj podjetja. »Ali gradbeništvo
je oziroma bo vaše podjetje naprodaj?«Marsikateri lastnik podjetja bi odgovoril:»Da,... 

Internet Naslov Sprostitev tudi nekaterih drugih ukrepov?

Zaporedna št.
20

Medij Times.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
77

Avtor A. S.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Minister za zdravje Tomaž Gantar je med rahljanja ukrepov omenil tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi 
metri po vzoru Avstrije in delo v . Medtem pa bo ustavno sodišče obravnavalo pobudo, da naj začne gradbeništvu
postopek ocene ustavnosti vladnega odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja... 
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Internet Naslov Dovoljene nekatere športne aktivnosti in vzdrževalna dela zunaj občin

Zaporedna št.
21

Medij Times.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
79

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Tisk Naslov DRŽAVNI DENAR ZA NALOŽBE. KATERE?

Zaporedna št.
22

Medij Finance, Slovenija Stran: 10
Površina: 2.584 cm
2

Rubrika, Datum Ostalo; 17. 4. 2020

Stran v zbirki:
85

Avtor Nataša Koražija, Borut Hočevar

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...obdobje čim bolje nadomestiti izpad agregatnega povpraševanja z izvedbo javno financiranih infrastrukturnih 
projektov. S tem zagotovi delovna mesta v  in prek dobaviteljskih razmerij tudi v povezanih panogah, kar gradbeništvu
nadomesti izpad BDP zaradi počasnega okrevanja. »V tako kratkem času je mogoče izvesti samo... 

Internet Naslov NOVO: Omiljeno gibanje izven občine, dopuščene tudi določene športne aktivnosti

Zaporedna št.
23

Medij Ptujinfo.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
88

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri in dela v .... gradbeništvu

Internet Naslov Dovoljene nekatere športne aktivnosti in vzdrževalna dela zunaj občin

Zaporedna št.
24

Medij Dolenjskilist.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
90

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Internet Naslov Tretja razvojna os: Gradnja kot izhod iz koronakrize

Zaporedna št.
25

Medij Vecerkoroska.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
93

Avtor Tomaž Ranc

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...gradnje Ministra smo izzvali tudi z vprašanjem, ali ne vidi prav pospešitve gradnje kot eno od rešitev za izhod iz 
koronakrize in priložnost za aktiviranje . "Strinjam se. Kot ste najbrž opazili, sem v teh prvih tednih gradbeništva
ministrskega dela, ki so ga zaznamovala predvsem prizadevanja za zajezitev širjenja koronavirusa,... 
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Internet Naslov V Mariboru zaposlijo vodjo bančne poslovalnice, delo tudi za šivilje in voznike tovornjakov

Zaporedna št.
26

Medij Vecerkoroska.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
95

Avtor Tanja Fajnik Milakovič

Teme Inženirska zbornica Slovenije

Povzetek
...poskusnim delom, zaposli inženerja gradbene stroke za vodenje projektov. Kandidati morajo imeti visokošolsko 
izobrazbo 1. stopnje, vpisani morajo biti pri , imeti morajo vozniški izpit, zaželjeno je znanje inženirski zbornici
angleščine in nemščine. Če vas delo zanima, lahko dobite več informacij pri Juretu Mergedušu, na telefonski... 

Tisk Naslov Kako do gradbenega dovoljenja

Zaporedna št.
27

Medij Gorenjski glas, Slovenija Stran: 2 Površina: 205 cm2

Rubrika, Datum Aktualno; 17. 4. 2020

Stran v zbirki:
96

Avtor Simon Šubic

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zaradi izrednih ukrepov gradbena dovoljenja izdajo samo v nujnih zadevah, enako velja za osebno vročanje 
dokumentov. Simon Šubic Radovljica - Zbornica  in industrije gradbenega materiala pri Gospodarski gradbeništva
zbornici Slovenije je pred kratkim opozorila, da so se v času epidemije novega koronavirusa postopki... 

Tisk Naslov V Čentibi glamping

Zaporedna št.
28

Medij Vestnik Murska Sobota, Slovenija Stran: 15 Površina: 49 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
97

Avtor Majda Horvat

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
V Čentibi glamping Občina Lendava išče graditelja štirih glamping enot pri kolesarskem centru Murania v Čentibi. 
Gradili jih bodo v okviru čezmejnega projekta Interreg Slovenija--Madžarska Iron Curtain Cycling, pri katerem je 
lendavska občina partnerica. Z njim pa želijo vzpostaviti skupne 

Internet Naslov Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči

Zaporedna št.
29

Medij Si24.news, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
99

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno 
odločanje Ministrstvu za okolje po pravilih  za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem gradbene zakonodaje
postopku. Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega... 

Internet Naslov Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči

Zaporedna št.
30

Medij Velenje.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
100

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno 
odločanje Ministrstvu za okolje po pravilih  za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem gradbene zakonodaje
postopku. Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega... 
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Internet Naslov Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči

Zaporedna št.
31

Medij Velenje.com, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
101

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno 
odločanje Ministrstvu za okolje po pravilih  za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem gradbene zakonodaje
postopku. Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega... 

Tisk Naslov Preložili so začetek del

Zaporedna št.
32

Medij Novi glas, Slovenija Stran: 9 Površina: 151 cm2

Rubrika, Datum Aktualno; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
102

Avtor Unknown

Teme Inženirska dejavnost, inženirji

Povzetek
...koreniti prenovi so začeli s pripravo prijave na evropska sredstva. V sklopu priprave tega projekta so z dolinsko 
upravo sodelovali strokovnjaki fakultete za  in arhitekturo tržaške univerze ter pedagoških fakultet tržaške inženirstvo
univerze in Univerze na Primorskem. Kot zgled dobre prakse je k pripravi projekta pristopila... 

Internet Naslov Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči

Zaporedna št.
33

Medij O-sta.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
103

Avtor Unknown

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno 
odločanje Ministrstvu za okolje po pravilih  za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem gradbene zakonodaje
postopku. Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega... 

Internet Naslov Kako kriza vpliva na lastnike in investitorje

Zaporedna št.
34

Medij Novice.najdi.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
108

Avtor Črtomir Časar

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...telekomunikacije, higienskih pripomočkov, si morda lahko obetajo dodatne zaslužke in višjo vrednosti svojega 
podjetja. V kolikor pa delujejo v turizmu, , pa rešujejo likvidnostno situacijo, če ne celo obstoj podjetja. »Ali gradbeništvo
je oziroma bo vaše podjetje naprodaj?«Marsikateri lastnik podjetja bi odgovoril:»Da,... 

Internet Naslov Vlada utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov

Zaporedna št.
35

Medij Lokalec.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
110

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 
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Internet Naslov Vlada utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov

Zaporedna št.
36

Medij Mbreport.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
112

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Internet Naslov Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih protikoronskih ukrepov

Zaporedna št.
37

Medij Findinfo.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
113

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Internet Naslov KAJ BO PRINESLO PRVO RAHLJANJE UKREPOV? Posameznik z nepremičnino v drugi 
občini bo lahko dostopal do nje

Zaporedna št.
38

Medij Regionalgoriska.si, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
117

Avtor T. Ž.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje odprtje nekaterih trgovin po 
vzoru Avstrije, tehnične preglede, delo v  in delno odpravo omejitev gibanja na občino, je povedal. Ob tem gradbeništvu
je izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače. V Sloveniji spremljajo dogajanje... 

Internet Naslov Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih protikoronskih ukrepov

Zaporedna št.
39

Medij Iusinfo.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
118

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v . Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter gradbeništvu
odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških... 

Tisk Naslov Novo naselje hiš

Zaporedna št.
40

Medij Večer - Štajerc, Slovenija Stran: 14 Površina: 138 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
119

Avtor Marjan Toš

Teme Gradbena parcela

Povzetek
...župan David Klobasa, ki ocenjuje, da bo zanimanje za zidavo individualnih stanovanjskih hiš v Sveti Trojici v 
prihodnje še večje. Zaradi povpraševanja po  celo razmišljajo, da bi uredili novo zazidalno območje gradbenih parcelah
v bližnji Gočovi v smeri proti Ptuju. Tam naj bi zgradili dvanajst stanovanjskih hiš. Novo naselje... 
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Internet Naslov Gantar o rahljanju po vzoru Avstrije, a bolj počasi in še bolj previdno

Zaporedna št.
41

Medij Preberi.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
120

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...ukrepov zaradi pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje odprtje nekaterih trgovin po vzoru 
Avstrije, tehnične preglede, delo v  in delno odpravo omejitev gibanja na občino, je povedal. Ob tem je gradbeništvu
izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače. Več na Svet24.si.si... 

Internet Naslov Slovenija: Agra 2020 (zaenkrat) še v načrtovanem terminu

Zaporedna št.
42

Medij Instore.si, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 4. 2020

Stran v zbirki:
121

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Potem, ko so v Gornji Radgoni zaradi koronavirusa 31. Mednarodni sejem , energetike, komunale in gradbeništva
obrti MEGRA ter 5. Mednarodni sejem trajnostnih tehnologij in zelenega življenjskega sloga GREEN premaknili v leto 
2021, je še... 



O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

PRENOS V ŽIVO: Slovenija začela sproščati
ukrepe: spet dovoljeni nekateri športi, a le
znotraj občine
Ljubljana, 16.04.2020, 7:16 | Posodobljeno pred 38 minutami

PREDVIDEN ČAS BRANJA: 2 min

AVTOR
M.R. / STA

Potem ko je vlada že sprejela odlok, s katerim dopušča
nekatere športe v domači občini in vzdrževalna in sezonska
dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine, utegne odločati še
o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od
podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter
stanja v bolnišnicah.

 

Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji
že sprejela odlok, s katerim dopušča
nekatere športe v domači občini in
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih
zemljiščih zunaj občine, utegne danes
odločati še o sprostitvi nekaterih drugih
ukrepov. Svetovalna skupina v okviru
ministrstva za zdravje bo danes ob
upoštevanju podatkov o številu okuženih v
zadnjih dveh dneh ter številu
hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni

trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski konferenci napovedal
uradni vladni govorec Jelko Kacin.

Vlada je sicer v preteklih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih
ukrepov s prihodnjim ponedeljkom. V soboto bo tako začel veljati nov odlok,

Od 18. aprila bodo spet dovoljene
nekatere športne aktivnosti, vendar le
znotraj občine. FOTO: Dreamstime

24ur.com 16.04.2020 
Četrtek, 08:52Država: Slovenija

https://www.24ur.com/novice/korona/slovenija-zacel... 1 / 2

24ur.com 16.04.2020 
Četrtek, 08:52Država: Slovenija

Kazalo
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s katerim vlada dopušča nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Izvajanje treningov športnikov je vlada prepovedala zadnji vikend v marcu,
po tem, ko so iz ljubljanske urgence poročali o "katastrofalni soboti", saj so
obravnavali številne poškodbe, ki so se zgodile med
športnimi aktivnostmi. "V odloku ni mogoče predvideti
vseh življenjskih situacij. Zato je pri praktični uporabi treba vedno izhajati iz
osnovnega namena predpisa in ta je zajezitev in obvladovanje epidemije
koronavirusa, na način, da se prepoveduje gibanje in zbiranje ljudi na javnih
krajih in površinah," so takrat pojasnili na Ministrstvu za notranje zadeve
(MNZ). Omenimo, da telovadnice in športne dvorane, kjer bi se
izvajali skupni treningi v prostoru, ostajajo zaprte.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem
omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da
prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do
400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se
niso odločili za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, vrtcev in
fakultet.

Izvajanja tehničnih pregledov ne bo še vsaj do 17. maja

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do
17. junija ter prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z
Nacionalnim inštitutom za zdravje in strokovno skupino ministrstva za
zdravje ter s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so
postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo
poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve
prenosa okužbe na delovnem mestu.

24ur.com 16.04.2020 
Četrtek, 08:52Država: Slovenija

https://www.24ur.com/novice/korona/slovenija-zacel... 2 / 2

24ur.com 16.04.2020 
Četrtek, 08:52Država: Slovenija

Kazalo

https://www.24ur.com/novice/korona/slovenija-zacel...
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Od števila novih okužb
odvisno, ali se bodo ukrepi
še dodatno sprostili

Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že
sprejela odlok, s katerim dopušča nekatere
športe v domači občini in vzdrževalna in

Avtor: R. A.
 0,08

Foto: Matej Povše

Siol.net 16.04.2020 
Četrtek, 06:35Država: Slovenija
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sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj
občine, lahko danes odloča še o sprostitvi
nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od
današnjih podatkov o številu okuženih z novim
koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

V Sloveniji so sicer v torek opravili 1.168 testov in okužbo z novim

koronavirusom potrdili pri 28 ljudeh. Zaradi bolezni covid-19 je v

torek umrlo še pet ljudi, skupaj do zdaj že 61. Novi podatki za sredo

bodo znani danes po 11. uri. 

 16.04.2020

Izgubljen poletna sezona

07:57

LIVE KOMENTARJI

Siol.net 16.04.2020 
Četrtek, 06:35Država: Slovenija
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Slovenski hoteli in druge turistične nastanitve so morali sredi marca

v skladu z vladnim odlokom zapreti vrata. Okrevanje po epidemiji

novega koronavirusa bo počasno, zaenkrat se jim po oceni turistično

gostinske zbornice poleti obeta le med 20- in 50-odstotna

zasedenost. Polno zasedena poletna sezona je izgubljena, se

strinja Gregor Jamnik.

"Zasedenost hotelov v letošnjem poletju je zelo težko napovedati,

saj je odvisna od različnih dejavnikov: kdaj bo prišlo do ponovnega

Foto: Bojan Puhek

Siol.net 16.04.2020 
Četrtek, 06:35Država: Slovenija
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zagona turistične panoge, kako hitro bo okrevanje, kaj se bo

dogajalo z odpiranjem meja oz. kakšno bo stanje v sosednjih

državah," so za STA opozorili v Turistično gostinski zbornici

Slovenije. Pričakovanja hotelirjev so različna, saj bodo poleti

predvidoma prevladovali domači gostje, ki pa so že do sedaj

različne destinacije obiskovali zelo različno.

"Skladno s kratko anketo, ki smo jo izvedli med turističnimi

ponudniki, trenutno prevladuje mnenje o zasedenosti kapacitet med

20 in 50 odstotki," so pojasnili v zbornici. V zadnjih nekaj letih so

bile, kot so spomnili, kapacitete v tem času na večini destinacij

polno zasedene.

Po oceni zbornice je še nemogoče napovedati, kako bo epidemija

novega koronavirusa prizadela poslovanje hotelov. So pa spomnili,

da so se prvi izpadi rezervacij začeli že februarja, obenem pa se tej

panogi napoveduje najdaljše okrevanje. "Trenutno so ocene izpadov

za leto 2020 glede na leto 2019 med 30 in 50 odstotkov prometa,

večji izpadi pa so predvideni na destinacijah, ki so močno odvisne

od tujih gostov - tudi do 70 odstotkov," so zapisali.

Siol.net 16.04.2020 
Četrtek, 06:35Država: Slovenija
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Sicer pa bo tudi po odprtju hotelov po ocenah zbornice del kapacitet

zaradi premajhnega prometa ostal zaprt.

Vse bolj postaja jasno, da je visoka poletna sezona s polno

zasedenostjo kapacitet, kot smo jo poznali do sedaj, izgubljena, je

poudaril predsednik Združenja hotelirjev Slovenije in direktor

ljubljanskega hotela Slon Gregor Jamnik.

"Hotelirji upamo, da se bodo države, ki imajo virus uspešno voden,

uspele dogovoriti o odprtju kopenskih mej in vzpostavitvi letalskih

povezav. Slovenski turizem je namreč izjemno odvisen od tujskega

turizma, zato ne pričakujemo okrevanja, dokler bodo meje in

mednarodno letališče Ljubljana zaprti," je povedal za STA.

Hotelirji tako pozivajo vlado, naj prične dialog z državami, ki imajo

virus dobro pod nadzorom, o odprtju medsebojnih mej in

čimprejšnjem odprtju ljubljanskega letališča. "V naši okolici sta ves

čas pandemije namreč odprta tako letališče Zagreb kot letališče

Benetke," je opozoril sogovornik.

Analiza med člani združenja hotelirjev kaže tudi, da dela ne bo

mogoče zagotoviti do 30 odstotkom redno zaposlenim v panogi, je

Siol.net 16.04.2020 
Četrtek, 06:35Država: Slovenija
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opozoril Jamnik. Pri tem so bila podjetja predhodno že prisiljena

prekiniti vsa začasna študentska in druga pogodbena sezonska dela

za določen čas.

V turistično gostinski zbornici sicer izpostavljajo tri nujne ukrepe

države za rešitev panoge. Prvi je podaljšanje ukrepov s področja

delovne zakonodaje, kot je denimo čakanje na delo, vse do

normalne zasedenosti kapacitet. Kot drugo predlagajo dodatne

neposredne likvidnostne ukrepe za pomoč turističnim družbam, kot

tretje pa intenzivno promocijo na domačem in bližnjih tujih trgih. Po

Jamnikovih besedah hotelirji temu dodajajo še promocijo v tistih

državah, s katerimi bo Slovenija ponovno letalsko povezana.

 16.04.2020

Kakšni so trendi v Sloveniji?

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob

upoštevanju podatkov o številu okuženih v zadnjih dveh dneh ter

številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni trendi nadaljujejo, je

na sredini večerni novinarski konferenci napovedal uradni vladni

govorec Jelko Kacin.

06:29
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Od sobote nekoliko omiljeni ukrepi

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje

nekaterih ukrepov s prihodnjim ponedeljkom. V soboto bo tako

začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča nekatere športne

aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in sezonska dela na

zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Odprtje trgovin po vzoru Avstrije?

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z

opuščanjem omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavil

zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas

vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri

po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za

sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih

dovoljenj do 17. junija ter prepovedala izvajanje tehničnih

pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z

Nacionalnim inštitutom za zdravje in strokovno skupino ministrstva
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za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri

tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih,

ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem

preprečitve prenosa okužbe na delovnem mestu. (STA)
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Sprostitev tudi nekaterih drugih ukrepov?
Spremljanje informacij, povezanih z novim koronavirusom doma in po svetu
A. S.| 16. april 2020 ob 07:40
Ljubljana - MMC RTV SLO, STA

Od sobote bodo veljali razrahljani ukrepi omejitev gibanja, ki dopuščajo nekatere športe
v domači občini in dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine. Danes naj bi odločali o
sprostitvi nekaterih drugih ukrepov.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo pregledala število okuženih in hospitaliziranih v
zadnjih dneh ter presodila, ali se pozitivne težnje nadaljujejo. Minister za zdravje Tomaž Gantar je
med rahljanja ukrepov omenil tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru
Avstrije in delo v gradbeništvu.

Medtem pa bo ustavno sodišče obravnavalo pobudo, da naj začne postopek ocene ustavnosti
vladnega odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah
ter prepovedi gibanja zunaj občin prebivanja. Pobudnik, ki za zdaj ni znan, predlaga začasno
zadržanje izvajanja odloka. Vlada odgovarja, da je pobuda neutemeljena.

Najhuje prizadeta celina v pandemiji ostaja Evropa, kjer je bilo do zdaj potrjenih več kot milijon
primerov okužbe z novim koronavirusom, kar je približno polovica vseh primerov na svetu.
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Četrtek, 07:49Država: Slovenija

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/spr... 1 / 1

Rtvslo.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:49Država: Slovenija

Kazalo

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/spr...

21

https://www.rtvslo.si/zdravje/novi-koronavirus/sprostitev-tudi-nekaterih-drugih-ukrepov/520767




O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Gradbeništvo je ena od panog, kjer v večini

primerov zaradi epidemije niso bili dolžni

ustaviti dela. S kakšnimi izzivi se soočajo, ali

se bodo projekti zaradi izrednih okoliščin

Alenka Terlep 16. 04. 2020

Izzivi gradbeništva v
koronačasu
Bo ta panoga res (lahko) reševala slovenski
BDP?

Poslušaj (55:57) (55:57)
 

Naroči se na

podkast

Radioprvi.rtvslo.si 16.04.2020 
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se bodo projekti zaradi izrednih okoliščin

vseeno zamaknili? Kdaj bodo na primer

začeli vrtati drugo cev karavanškega

predora, glede na to, da ima izbrani

gradbinec turški Džengis menda velike

težave z dostavo opreme in prihodom

delavcev iz Turčije in premišljuje o najemu

slovenskih rudarjev, da bi lahko začel z

gradnjo? Je epidemije višja sila, zaradi

katere bodo premikali pogodbene roke in

morda spreminjali cene?

Država se zavzema naj se čim več gradi in

investira, saj je to panoga s številnimi

multiplikativnimi učinki in spodbuja tudi

dejavnosti v drugih panogah. Pa bo ob

napovedani recesiji dovolj denarja za

gradnjo? O vsem tem voditeljica Alenka

Terlep z gosti.

Gostje:

– Aleš Mihelič, državni sekretar na

Ministrstvu za infrastrukturo,

– Jože Renar, direktor Zbornice

gradbeništva in industrije gradbenega

materiala pri GZS,

– Vili Žavrlan, član uprave DARS,

– Profesor Jože Damijan z ljubljanske

Ekonomske fakultete.
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https://www.sta.si/2753070/vlada-danes-morda-o-spr... 1 / 1

Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih 
protikoronskih ukrepov (dopolnjeno)
Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že sprejela odlok, s katerim dopušča nekatere športe v domači občini in 
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine, utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih 
ukrepov. To bo odvisno od današnjih podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o številu okuženih v zadnjih dveh 
dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski konferenci 
napovedal uradni vladni govorec Jelko Kacin.

Danes pa je pojasnil, da ministrsko ekipo verjetno čaka dolg dnevni red, pri čemer bi lahko razpravljala tudi o konkretnih 
ukrepih glede odpiranja storitvenih dejavnosti. Vladne odločitve bo v petek javnosti predvidoma predstavil gospodarski 
minister Zdravko Počivalšek.

Glede na njegove dosedanje napovedi bodo med ponudniki storitev, za katere bodo omejitve odpravljene najprej, 
vulkanizerji, avtopralnice, avtomehaniki in trgovine z gradbenimi materiali.

Kacin je sicer danes dejal, da že razmišljajo tudi o storitvenih dejavnostih, kot so frizerski saloni. "Verjamem, da bomo v 
nekaj dneh poskrbeli za to, da to ne bo več delo na domu, da se bo dalo organizirati tudi drugače," je navedel.

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s prihodnjim ponedeljkom. V soboto 
bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in 
sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavil 
zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi 
metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, 
vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter prepovedala izvajanje 
tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim inštitutom za zdravje in strokovno 
skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje 
odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve 
prenosa okužbe na delovnem mestu.
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Tretja razvojna os: Gradnja
kot izhod iz koronakrize

Jernej Vrtovec: ”Umeščanje nekaterih odsekov poteka z manjšimi težavami pri nekaterih nosilcih urejanja
prostora, kar pa naj še ne bi vplivalo na podaljševanje rokov sprejetja DPN.” ROBERT BALEN

Tomaž Ranc

Vecer.com 16.04.2020 
Četrtek, 06:00Država: Slovenija
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16.04.2020, 06.00      

V času pisanja odgovora na tožbo na upravno sodišče ministrstvo za
okolje sporoča, da pospešeno vodi pripravo državnih prostorskih
načrtov tudi za državni cesti Slovenj Gradec-Dravograd in Otiški
Vrh-Holmec.

Kot smo poročali, je novomeško Združenje ROVO na upravno sodišče vložilo tožbo
zoper izdano gradbeno dovoljenje za začetek del na odseku Gaberke, s predlogom za
izdajo začasne odredbe. Pristojno ministrstvo - za okolje in prostor (MOP) - bo na tožbo
odgovorilo v roku, medtem ko je na izdajo začasne odredbe že odgovorilo. Tožba, ki je
vzbudila ogorčenje na Koroškem in v savinjsko-šaleški regiji, v GZS in OZ Slovenije,
pomeni nov zaplet za začetek del nujne cestne povezave. MOP bo odgovoril tako na
izdajo začasne odredbe kot na podano tožbo. Sicer so na naša poizvedovanja, kakšne
zamude lahko ta pomeni za projekt, zaradi postopka, ki je v teku, niso želeli
komentirati.

MOP: Do Slovenj Gradca v zadnji četrtini, do Holmca v prvi

 Na ministrstvu so zapisali, da izboljšanje prometne povezave "podpirajo in udejanjajo"
s pripravo prostorskih načrtov, kasneje pa tudi v postopkih izdaje gradbenih dovoljenj.
Sporočajo, da "pospešeno vodijo pripravo dveh državnih prostorskih načrtov (DPN), in
sicer za trasi Slovenj Gradec-Dravograd in Otiški Vrh-Holmec."  Na odseku Slovenj
Gradec-Dravograd je postopek umeščanja v prostor oziroma priprava DPN v zadnji
četrtini (na podlagi pripomb javnosti na rešitve v osnutku so v izdelavi strokovne
podlage za optimizacijo rešitev),  na odseku Otiški Vrh-Holmec pa je postopek priprave
DPN v prvi četrtini, to je pred pripravo študije variant. Medtem ko je bilo na na odseku
med Šentrupertom in Velenjem - jug umeščanje v prostor zaključeno s sprejetjem DPN
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januarja 2017. Minister za infrastrukturo Jernej Vrtovec meni, da je infrastruktura
osnova za nove investicije v obeh regijah, za njihovo povezanost z osrednjo Slovenijo
in hkrati decentralizacijo. "Smo dovolj bogata država, da ljudem to zagotovimo," je
zapisal.

Vrtovec: Velenje - jug-Slovenj Gradec predvidoma 2025.

Od ministra smo želeli izvedeti tudi časovne roke - kdaj bo Koroška povezana z
avtocestnim križem po njegovih načrtih in kdaj bo tretja os speljana tudi naprej, do
mejnega prehoda Holmec.

MOV: Neupravičeno in zlonamerno

Mestna občina Velenje (MOV) je prepričana, da Združenje ROVO ni procesno legitimirano za

vložitev tožbe, saj ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje

gradbenega dovoljenja za novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo

objektov ter pripadajoče komunalne infrastrukture na območju priključka Gaberke - sklop D,

zaradi česar ni upravičeno do vložitve tožbe. Očitno je tudi, da napadeno gradbeno dovoljenje

ne posega v pravice in pravne koristi Združenja ROVO. Tožbo je po prepričanju Občine

Velenje treba zavreči, kar bo v odgovoru na tožbo, skupaj s predlogom za priznanje položaja

stranskega udeleženca Mestni občini Velenje v tem upravnem sporu, tudi predlagala.

"Napovedovanje začetka in konca gradnje je izredno nehvaležno, saj različni akterji na
vsak način želijo negativno vplivati na projekt. Žal ni vse odvisno od vlade, ki si ta
projekt srčno želi, ali ministra. Kar lahko obljubim kot minister za infrastrukturo, je, da
trdo stojimo za projektom gradnje tretje razvojne osi in si bomo skupaj z investitorjem,
družbo Dars, prizadevali, da bo gradnja stekla čim prej. Zagotovo bomo poskušali
slediti dogovorjenemu časovnemu načrtu, je pa res, da različne spremembe v postopku
pustijo sledi predvsem v obliki časovne izgube. Konec gradnje odseka Velenje - jug-
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Slovenj Gradec jug je predviden v letu 2025, odsek do Velenja pa leto dni kasneje
(zaradi čakanja na odločitev ustavnega sodišča). Umeščanje nekaterih odsekov poteka z
manjšimi težavami pri nekaterih nosilcih urejanja prostora, kar pa v tem trenutku naj še
ne bi vplivalo na podaljševanje rokov sprejetja DPN," je zapisal.

Zakaj ne bi pognali gradnje

Ministra smo izzvali tudi z vprašanjem, ali ne vidi prav pospešitve gradnje kot eno od
rešitev za izhod iz koronakrize in priložnost za aktiviranje gradbeništva. "Strinjam se.
Kot ste najbrž opazili, sem v teh prvih tednih ministrskega dela, ki so ga zaznamovala
predvsem prizadevanja za zajezitev širjenja koronavirusa, večkrat opozoril tudi na čas,
ko bo epidemija minila in bo treba čim prej zagnati gospodarstvo. Pri tem ima še
poseben pomen gradbeništvo kot panoga, ki ima velik multiplikativni učinek na
gospodarsko rast. O ukrepih v tej smeri sem se tudi pogovarjal s kolegi ministri (z
ministrstva za javno upravo, ministrstva za okolje in prostor ter ministrstva za
gospodarski razvoj in tehnologijo), da bi, kolikor je mogoče, pomagali gospodarskim
subjektom in investitorjem ter odpravili nepotrebne administrativne ovire. Tudi z
vodstvom družbe Dars in naše Direkcije za infrastrukturo se o tem veliko pogovarjamo
in skušamo ohraniti gradbišča v pogonu tudi v tem težkem času, seveda ob
predpostavki, da je za zdravje delavcev poskrbljeno," je zapisal Vrtovec.

Premogovnik: Ni vplivov na rudarjenje

Iz Premogovnika Velenje so sporočili, da ne nasprotujejo gradnji tretje razvojne osi čez del

njegovega pridobivalnega območja, trasa pa ne poteka po območju, ki bi bilo pod vplivi

odkopavanja premoga. Poudarili so, da so bili aktivno vključeni v umeščanje odseka v prostor,

kjer so sodelovali tako z načrtovalci trase kot z lokalno skupnostjo in državo.

"Premogovnik je že v fazi pridobivanja dokumentacije, v soglasju k državnemu prostorskemu

načrtu, ki ga je izdal leta 2013, navedel, da del trase tretje razvojne osi sicer v manjši meri

poteka znotraj pridobivalnega prostora, vendar na območju, kjer ne pričakujemo več premikov
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terena zaradi odkopavanja premoga. Pod predvideno traso ni nobenega aktivnega rova in

nikjer na območju trase z geomehanskega stališča ni poslabšana situacija zaradi rudarjenja,"

so zapisali v Premogovniku.

Ekonomist Matej Lahovnik soglaša, da je v času krize projekte, kot je tretja razvojna
os, treba pospešiti. "Tretja razvojna os je ključen strateški razvojni projekt tako za
državo kot za regije ob njej, zato jo je treba pospešiti in ne zavirati ali celo minirati.
Gradbeništvo ima visoke multiplikativne učinke in v teh časih si lahko samo želimo čim
več takšnih 'ready to go' projektov, ker se z njimi kratkoročno ohranja zaposlenost v
gradbeništvu in povezanih dejavnostih, na dolgi rok pa prispeva k razvoju Koroške in
Šaleške doline. Ta poskus oviranja kaže tudi na nujno in prioritetno poenostavitev
postopkov umeščanja ključnih infrastrukturnih projektov v prostor, da se lahko čim prej
izvedejo."

Skušali bodo slediti začrtanim načrtom, izpostavlja minister
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V Mariboru zaposlijo vodjo
bančne poslovalnice, takoj
dobijo delo tudi šivilje in
vozniki tovornjakov,
telefonistu ponujajo med 700
do 900 evriv plače

SHUTTERSTOCK
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Tanja Fajnik Milakovič

16.04.2020, 07.00      

Prosta delovna mesta so. Poglejte, koga takoj zaposlijo v Mariboru.
Za vas smo tudi ta teden izbrali nekaj aktualnih zaposlitvenih
oglasov.

BKS Bank išče vodjo poslovne enote v Mariboru

BKS Bank, ki v Avstriji posluje že od leta 1922, od leta 2004 pa tudi v Sloveniji, išče
vodjo svoje poslovne enote v Mariboru. Od kandidatov pričakuje odlično poznavanje
bančnih in finančnih poslov ter poslovanje z vrednostnimi papirji. Vsaj 5 let delovnih
izkušenj v banki oziroma na primerljivem delovnem mestu, zaželena je tudi licenca za
zavarovalnega zastopnika ali posrednika ali licenca za opravljanje poslov borznega
posredovanja in investicijskega svetovanja. Poleg tega tudi visoka raven računalniške
pismenosti, dobro znanje angleščine in/ali nemščine, vodstvene in komunikacijske
sposobnosti. Prijave z življenjepisom, dokazili o izobrazbi, nekaznovanosti in opisom
dosedanjih izkušenj, morate poslati do 24. aprila na elektronski
naslov: kadrovska@bksbank.si ali poštni naslov: BKS Bank AG, Bančna
podružnica,Kadrovska služba,Verovškova 55 a, 1000 Ljubljana. Več podrobnosti
na spletnem portalu.
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Delo za gradbenega inženirja 

Podjetje FM Projekt za nedoločen čas, s trimesečnim poskusnim delom, zaposli
inženerja gradbene stroke za vodenje projektov. Kandidati morajo imeti visokošolsko
izobrazbo 1. stopnje, vpisani morajo biti pri inženirski zbornici, imeti morajo vozniški
izpit, zaželjeno je znanje angleščine in nemščine. Če vas delo zanima, lahko dobite več
informacij pri Juretu Mergedušu, na telefonski številki 041 325 774 ali elektronskem
naslovu: jure@fmprojekt.si. Prijavo lahko oddate tudi preko spletnega portala
MojeDelo. Več podrobnosti najdete tukaj.

Takoj zaposlijo šiviljo, tudi priučeno

V podjetju Z-LINE Automotive v Mariboru imajo delo za šiviljo. Kaj bodo vaše
delovne naloge? Šivanje na industrijskem šivalnem stroju, ročno krojenje, uporaba
krojnih pol za šivanje različnih podložnih materialov. Od kandidatk pričakujejo IV.
stopnjo izobrazbe tekstilne smeri, lahko ste tudi priučena šivilja, dve leti delovnih
izkušenj in vozniški izpit. Življenjepis pošljite na a.guzej@z-line.si ali pokličite na
telefonsko številko 059 337 595 Andrejo Guzej. Prijave sprejemamo do 8. maja. Več
informacij na spletni strani.

Telefonistu ponujajo med 700 in 900 evri plače

V podjetju Ekosistem plus, ki se ukvarja s prodajo ekotehnološki izdelek za
gospodinjstvo, s poudarkom na izboljšanju zdravja in kakovosti življenja, zaposlijo
telefonista v Mariboru. Kaj bodo vaše delovne naloge? Anketiranje in dogovarjanje
terminov za obisk terenskih sodelavcev pri strankah (ni prodaja). Od kandidatov
pričakujejo tekoče govorjenje slovenščine, vztrajnost, učljivost, komunikacijske
sposobnosti, delovne navade. Zaposlitev je za nedoločen čas, z enomesečnim
poskusnim delom. Ponujajo plačo med 700 in 900 evri bruto in variabilni dodatek za
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delovno uspešnost. Prijave s kratkim življenjepisom pošljite
na ekosistem.plus@gmail.com do 25. aprila. Več informacij o podjetju najdete na
spletnem portalu .

Proste nedelje za voznike tovornjakov

Podjetje Cash & Carry v Mariboru išče več voznikov tovornih avtomobilov za razvoz
blaga. Prijavite se lahko, če imate končano poklicno šolo za voznika motornih vozil ali
končano najmanj IV. stopnjo izobrazbe ter vozniški izpit B in C kategorije. Kaj
ponujajo? Redno plačilo in višji regres kot ga določa kolektivna pogodba za trgovino,
proste nedelje, možnost koriščenja počitniških enot, vplačevanje premije dodatnega
pokojninskega zavarovanja. Zaposlitev je za nedoločen čas, s trimesečnim poskusnim
delom. Prijave z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite preko
spletnega obrazca na portalu Optius, do 20. aprila. Več podatkov najdete tukaj.
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KAJ BO PRINESLO PRVO RAHLJANJE
UKREPOV? Posameznik z nepremičnino v
drugi občini bo lahko dostopal do nje

Slovenija
T.Ž. - Uredništvo/STA - Foto: Pexels - 16.04.2020 ob 07:00

Minister za zdravje Tomaž Gantar v povezavi z opuščanjem omejevalnih
ukrepov zaradi pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje
odprtje nekaterih trgovin po vzoru Avstrije, tehnične preglede, delo v
gradbeništvu in delno odpravo omejitev gibanja na občino, je povedal. Ob tem je
izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače.
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V Sloveniji spremljajo dogajanje v drugih državah in iščejo možnosti za
mehčanje tistih ukrepov, pri katerih je tveganje za ponoven izbruh večjega
števila okuženih manjši, tudi na podlagi izkušenj sosednjih držav, je izpostavil
minister v telefonskem pogovoru s slovenskimi dopisniki v Bruslju po
videokonferenčnem zasedanju ministrov EU za zdravje.

Povedal je, da so že sprejeli odlok, s katerim so omogočili nenujne posege in
postopke v zdravstvenih ustanovah, ki so jih v začetku epidemije z namenom
reorganizacije zdravstvene službe začasno prekinili in omejili vse delo na nujne
primere. Naslednji paket, ki je predviden, so po ministrovih besedah v prejšnjih
dneh usklajevali z Nacionalnim inštitutom za zdravje in strokovno skupino
ministrstva za zdravja, danes pa s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice.
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Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki
morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve
prenosa okužbe na delovnem mestu, pri čemer bo obvezna uporaba zaščitne
opreme. Med ukrepi je minister izpostavil odpiranje trgovin z do 400
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije, možnost tehničnih pregledov in delo na
področju gradbeništva. V primeru kršitve varnostnih pravil bo mogoče
posamezno trgovino ponovno zapreti, je izpostavil.

Za zdaj se po Gantarjevih besedah niso odločili za sproščanje javnega
transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Bodo pa delno naredili korak
naprej tudi pri omejitvi gibanja na občino, in sicer bo lahko posameznik z
nepremičnino v drugi občini dostopal do nje. To je prvi korak, sedaj bodo
počakali dobra dva tedna in nato sprejeli nadaljnje odločitve - bodisi korak
nazaj, če bo potrebno zaradi poslabšanja položaja, ali pa o dodatnem
rahljanju izrednih ukrepov, je pojasnil minister.
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O odpravljanju ukrepov na mejah je Gantar dejal, da morajo biti za takšno
odločitev epidemiološke razmere v sosednjih državah primerljive in morajo
države delovati usklajeno, saj je le tako mogoče preprečiti ponoven izbruh.
Gantar sicer izpostavlja željo, da bi vse države uspešno obvladale epidemijo in
da bo mogoče vzpostaviti normalno delovanje, a obenem opozarja, da bomo na
daljši rok živeli drugače.

"Epidemija bo pustila sled na vseh nas. Še zelo dolgo bomo uporabljali zaščitna
sredstva, se izogibali tesnejšim stikom in to bo postal del našega vsakdana in
nove realnosti. Verjamem, da bomo ob upoštevanju vsega tega lahko tudi naprej
normalno živeli in delali," je sklenil minister.
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Zaradi inovativnih izdelkov in razpršenih trgov Podkrižnik
meri na ponovitev lanskega rezultata 
FINANCE WIKI
 
Vsi ukrepi za boj proti gospodarskim posledicam
koronavirusa na enem mestu. Vstopite v Finance
Wiki:
 
• Pomoči za podjetja
• Pomoči za espeje
• Začasno čakanje na delo doma in povračilo
nadomestila plač
 
Zbirke pomoči sproti posodabljamo.

 

Čas branja: 3 min

  

16.04.2020  07:00

Razvoj in naložbe nadaljujejo po načrtih izpred korone

MATEJA BERTONCELJ

0

Finance.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:00Država: Slovenija

https://izvozniki.finance.si/8960580/Zaradi-inovat... 1 / 5

Finance.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:00Država: Slovenija

Kazalo

https://izvozniki.finance.si/8960580/Zaradi-inovat...

38

https://izvozniki.finance.si/8960580/Zaradi-inovativnih-izdelkov-in-razprsenih-trgov-Podkriznik-meri-na-ponovitev-lanskega-rezultata


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Iztok Podkrižnik, ustanovitelj in direktor družinskega podjetja Podkrižnik: "Kljub koronakrizi
želimo letos ponoviti lanski rezultat. Naročila so trenutno v primerjavi z lani le malenkost
manjša."

Več iz teme:  

    

     

»Lani smo v skupini Podkrižnik, ki jo sestavljata podjetje Podkrižnik iz Nazarij in
nemška družba ORA Drive, ustvarili 42 milijonov evrov prihodkov. Kljub izbruhu
koronavirusa in s tem povezani upočasnitvi gospodarstva želimo ta rezultat letos
ponoviti,« pravi Iztok Podkrižnik, direktor in ustanovitelj družbe Podkrižnik.

Trenutno jim kaže dobro, naročila v nemški družbi kljub koroni ostajajo
nespremenjena, v Sloveniji pa imajo trenutno desetodstotni upad, in to predvsem

koronavirus > izvozniki > poslovanje podjetij > Iztok Podkrižnik >

BSH > Bosch > Rexroth > Bosch Rexroth > Horizont >

Bristol-Myers Squibb >
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zaradi začasne ustavitve evropskih tovarn podjetja BSH, ki je že od začetka podjetja
Podkrižnik njegov pomemben kupec. »Se pa lahko stanje naročil hitro spremeni,«
dodaja sogovornik.

Kje so glavni razlogi, da imajo tako majhen upad naročil? »Naša prednost je v tem, da
imamo več kot 30-letne izkušnje na področju pogonov in se hitro odzivamo na želje
kupcev. Naši izdelki so inovativni, tveganja pa smo razpršili s tem, da delujemo v več
panogah in na več trgih. Prodajamo v Nemčiji, na Madžarskem, Slovaškem, v Franciji,
Belgiji, Rusiji in Sloveniji,« največje trge našteje sogovornik in dodaja: »Tudi v
prejšnji krizi v letih 2008 in 2009 prav zaradi velike razpršenosti produktnega
portfelja nismo doživeli upada prihodkov.«

V Sloveniji imajo zaposlenih 170 sodelavcev, v Nemčiji pa v podjetju ORA Drive, s
katerim so maja 2018 kupili tudi proizvodno lokacijo od Bosch-Rexroth,
zaposlujejo sto delavcev.

Pogoni za ročna orodja, belo tehniko, gradbeništvo

So globalni razvojni dobavitelj pogonskih sistemov in komponent. Imajo lasten razvoj
in inovativne tehnologije. Njihovi kupci so iz elektroindustrije in izdelujejo
profesionalna ročna orodja ter gospodinjske aparate. Pogonske sklope in
komponente, kot so varnostni aktuatorji, izdelujejo tudi za pametne stavbne sisteme
– uporabljajo se v prezračevalnih sistemih za objekte, v inteligentnih pogonih senčil,
za odpiranje oken in vrat, kupce imajo tudi v avtomobilski industriji, vstopajo na
področje elektromobilnosti. Podjetje Podkrižnik postaja še dobavitelj pametnih
pogonskih sklopov za robote ter sklopov za elektromobilnost in hidravliko. Hidravliko
dobavljajo družbi Bosch Rexroth, njeni sklopi pa se vgrajujejo v aplikacijah
industrijske hidravlike.

Za naložbe tri milijone evrov

»Naložbe nadaljujemo po načrtu. Letos bomo za nove tehnologije za razvoj e-
mobilnosti in robotike namenili tri milijone evrov. Vlagali bomo predvsem v Nemčiji.
Prav tako ne ustavljamo razvojnih dejavnosti. Te potekajo na področju e-mobilnosti
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in robotike, usmerjamo pa se tudi v raziskave novih materialov za pogonsko tehniko,
ki bodo uporabni v različnih industrijah. V zvezi s tem imamo pripravljenih tudi več
projektov, za katera poskušamo pridobiti vire financiranja iz evropskih razvojnih
programov Horizont 2020,« pojasnjuje Iztok Podkrižnik.

Pri navtiki se pripravljajo na sezono 2021

Foto: Podkrižnik

Lani so z lastnim električnim pogonom vstopili tudi
na trg navtike.

Skupina Podkrižnik je lani vstopila tudi na trg navtike. Razvili so električne pogonske
sisteme za zunajkrmne in krmne motorje, in to moči do 180 kilovatov. »Z njimi je
mogoče poganjati plovila dolžine od 2,5 do 50 metrov. Lani smo jih v Evropi
predstavili na vseh velikih navtičnih sejmih. Odziv je bil dober. Kar nekaj
proizvajalcev plovil se je odločilo, da jih preizkusijo, potem pa bi jih vgrajevali v svoja
plovila. A zdaj nam je izbruh virusa malo prekrižal načrte, ki smo jih imeli s prodajo
električnih pogonov za plovila. Z njimi bomo ustvarili manj prihodkov, kot smo
pričakovali. Zato smo moči usmerili v intenzivne priprave na prihodnjo sezono,«
pravi sogovornik.

Njihov e-pogonski sistem za plovila je sestavljen iz komponent: baterije, BMS(angl.
battery management system), polnilne postaje, električnega pogona, krmilnega
sistema s prikazovalnikom, krmilne ročice. Vse te komponente sistema medsebojno
komunicirajo. Prodajajo jih pod lastno blagovno znamko e'dyn.
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Zaščitna oprema

Koronadoba je spremenila tudi skupino Podkrižnik. Skupina izvaja vrsto zaščitnih
ukrepov za zaščito zaposlenih. Njihova proizvodnja je sicer avtomatizirana, tako da so
zaposleni na delovnih mestih med seboj oddaljeni več kot dva metra in jim zato
delovnih mest ni bilo treba prilagoditi novim razmeram.

Težav z dobavami iz Kitajske ni bilo

Logistika pri njih poteka precej normalno. »Za vse kupce imamo varnostne zaloge,
tako da če bi se slučajno pojavile težave z logistiko, naši kupci tega ne bi občutili.
Sestavne dele dobivamo iz vsega sveta, tudi iz Kitajske. Ker imamo v tovarni zaloge za
mesec do dva, tudi v času največjega izbruha virusa na Kitajskem nismo imeli težav.
Ko so se nam zaloge zmanjšale, pa je priplula prva ladja iz Kitajske,« pojasnjuje Iztok
Podkrižnik.

Forest Glamping na Blaguškem jezeru bo

Iztok Podkrižnik je pred petimi leti na Ljubnem ob Savinji pod blagovno znamko
Charming Slovenia odprl prvi glamping, ki se imenuje Charming Slovenia Herbal
Glamping. Ta ima 80 odstotkov gostov iz tujine. V Prlekiji ob Blaguškem jezeru pa je
nameraval za prvomajske praznike odpreti še Forest Glamping. V tamkajšnji gozd
oziroma na brežino Blaguškega jezera so stilno vpeli 16 leseno-steklenih hišic,
grajenih iz naravnih materialov. V okviru resorta bo tudi del s 33 manjšimi enotami
(lesenimi dvokapnicami). »Naložbo končujemo, jasno je, da za 1. maj še ne bo odprta.
Če bodo ukrepi države to dovoljevali, bo odprta lahko poleti,« pravi sogovornik.
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Ob avtopralnicah in vulkanizerjih kmalu tudi obiski frizerskih salonov?

UREDNIŠTVO • 4 ure    

“Verjamem, da bomo v nekaj dneh poskrbeli za to, da to ne bo več delo na domu, da se bo dalo
organizirati tudi drugače,” je odprtje frizerskih salonov napovedal Jelko Kacin.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o številu okuženih v zadnjih
dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski
konferenci napovedal uradni vladni govorec Jelko Kacin.

Danes pa je pojasnil, da ministrsko ekipo verjetno čaka dolg dnevni red, pri čemer bi lahko razpravljala tudi o
konkretnih ukrepih glede odpiranja storitvenih dejavnosti. Vladne odločitve bo v petek javnosti predvidoma
predstavil gospodarski minister Zdravko Počivalšek.

Kmalu odprti vulkanizerji, avtopralnice, avtomehaniki, tudi frizerji
Glede na njegove dosedanje napovedi bodo med ponudniki storitev, za katere bodo omejitve odpravljene najprej,
vulkanizerji, avtopralnice, avtomehaniki in trgovine z gradbenimi materiali.
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Kacin je sicer danes dejal, da že razmišljajo tudi o storitvenih dejavnostih, kot so frizerski saloni. “Verjamem, da
bomo v nekaj dneh poskrbeli za to, da to ne bo več delo na domu, da se bo dalo organizirati tudi drugače,” je
navedel.

Odprte bodo tudi trgovine z do 400 kvadrati
Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov zaradi pandemije
izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do
400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega
transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter prepovedala izvajanje
tehničnih pregledov do 17. maja.

STA
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Prehajanje v druge občine kmalu mogoče? Danes pade presoja
ustavnega sodišča

UREDNIŠTVO • 2 uri    

Ustavno sodišče bo na današnji seji obravnavalo pobudo za začetek postopka za oceno ustavnosti
vladnega odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah
ter prepovedi gibanja zunaj občin bivanja.

Ustavno sodišče bo na današnji seji obravnavalo pobudo za začetek postopka za oceno ustavnosti vladnega
odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah ter prepovedi gibanja
zunaj občin bivanja, je predvideno v predlogu dnevnega reda. Pobudnika ocene ustavnosti za zdaj na sodišču ne
razkrivajo.

Od sobote spet dopuščene nekatere športne aktivnosti
Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o številu okuženih v zadnjih
dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski
konferenci napovedal uradni vladni govorec Jelko Kacin.
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Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s prihodnjim ponedeljkom. V
soboto bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Ukrepi po vzoru Avstrije
Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov zaradi pandemije
izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do
400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega
transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter prepovedala izvajanje
tehničnih pregledov do 17. maja.

Predvidene sprostitve načrtovane s stroko
Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim inštitutom za zdravje in
strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so postavili v
ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s
ciljem preprečitve prenosa okužbe na delovnem mestu.

STA
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Na postojnskih gradbiščih kljub koronavirusu
živahno

Veronika Rupnik Ženko   Srednja Primorska   16. 04. 2020, 06.03

Z aprilom je stekla gradnja dolgo načrtovanega krožišča med glavnima vpadnicami v Postojno, ki bo
eden največjih letošnjih projektov v občini, večinsko pa ga financira direkcija za infrastrukturo. Brez
večjih težav se nadaljujejo tudi ostale že začete naložbe, stekla je tudi širitev pokopališča.

V prvi fazi so se dela začela na odseku Reške ceste od križišča proti Tržaški cesti, v naslednjih fazah pa bo potrebna tudi popolna
zapora Reške in Titove .  Foto: Veronika Rupnik Ženko

POSTOJNA > Začetek gradnje krožišča je bil sprva predviden že februarja, a se je zavleklo, kar pa je, kot opaža
postojnski župan Igor Marentič, sreča v nesreči, saj zaradi trenutne situacije sicer neizogibne gneče in večjih
zastojev na cestah, kljub zaporam, ni.

Projekt vodi direkcija za infrastrukturo, ki je tudi večinski sofinancer skoraj 1,2 milijona evrov vredne naložbe.
Kot pojasnjujejo na direkciji, so se dela na terenu začela takoj po uvedbi izvajalca v delo in pridobitvi potrebnih
dovoljenj za zaporo ceste.

Primorske.si 16.04.2020 
Četrtek, 06:05Država: Slovenija

https://www.primorske.si/primorska/srednja-primors... 1 / 3

Primorske.si 16.04.2020 
Četrtek, 06:05Država: Slovenija

Kazalo

https://www.primorske.si/primorska/srednja-primors...

47

https://www.primorske.si/primorska/srednja-primorska/na-postojnskih-gradbiscih-kljub-koronavirusu-zivah


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Tudi popolne zapore
Zaradi del promet trenutno poteka kot nesemaforizirano klasično “T” križišče s popolno zaporo kraka od
križišča proti Postojnski jami in z obvozom preko središča Postojne. Kot napovedujejo na direkciji, bodo nato
približno en mesec popolnoma zaprti še ostali kraki, obvoz pa bo urejen po Industrijski cesti med križiščem pri
Petrolu in sosednjim krožnim križiščem na Tržaški cesti proti Razdrtemu.

Rok za dokončanje, ki je bil po prvotnem načrtu predviden junija, pa bo odvisen od razmer. “Če bodo delali na
polno, bodo verjetno ravno tako lahko končali še pred glavno turistično sezono. Sicer pa bodo, če bo poletna
sezona sploh stekla, morali začasno prekiniti delo,” ocenjuje postojnski župan.

Na gradbišču tudi varnostni inženir
V zvezi z organizacijo dela pa na direkciji pravijo, da so od razglasitve epidemije dela na gradbiščih, kjer so sami
investitor, delno otežena, a ne v večji meri. “V vse procese na gradbišču so dosledno vključeni varnostni
inženirji, ki preverjajo, ali so vsi izvedeni ukrepi v skladu z zakonodajo s področja zdravja in varstva pri delu. V
skladu s tem so bili dopolnjeni tudi načrti za varnost in zdravje pri delu na gradbišču.”

Tudi v podjetju CPK, ki je izvajalec, pravijo, da bodo na gradbišču ukrepali skladno z varnostnim načrtom in
ostalimi navodili. “Dodatni ukrep je, da bo na gradbišče prihajal koordinator za varnost in zdravje pri delu na
začasnih in premičnih gradbiščih in glede na situacijo oziroma razmere podajal konkretne ukrepe.”

Župan pravi, da se kljub omejitvam zaradi koronavirusa skoraj nemoteno izvajajo tudi ostali projekti. Stekla je
širitev pokopališča, zaključila se je preplastitev cest na Volaričevi in Erazmovi ulici ter Cesti na Kremenco, kjer je
potekala obnova vodovoda, v Hraščah gradijo komunalno infrastrukturo, ki bo dokončana letos, na Kosovelovi
ulici se je pravkar končala gradnja podpornega zidu, skoraj po načrtu potekajo tudi dela na prizidku OŠ Antona
Globočnika, kjer je glavni izvajalec Kolektor Koling. “Nekaj težav je bilo z dobavo materiala, ker prihaja v
glavnem iz Italije, a so se rešile. Zapleta se še z dobavo opreme kuhinje italijanskega proizvajalca, kjer bi lahko
prišlo do zamika dobave,” pravi župan.

Gradbena panoga v negotovosti
V CPK trenutno že beležijo upad dela. “Skrbi pa nas, kakšen bo vpliv zmanjšanega obsega
sredstev države iz naslova vzdrževanja in obnove cest v primeru daljšega časovnega
obdobja, saj smo ne le CPK, temveč celotna panoga v negotovem položaju ravno v času
največje gradbene sezone.” K nadaljevanju gradbenih del povsod, kjer je to možno, so
investitorje (in izvajalce) že pozvali v Zbornici gradbeništva in industrije gradbenega
materiala pri GZS, saj bo varno delujoče gradbeništvo pomemben blažilec globoke
gospodarske krize. Pavšalno zapiranje gradbišč bi namreč lahko vodilo v množično
odpuščanje in posledično propadanje podjetij.

1,17
milijona evrov bo stalo novo krožišče; direkcija bo prispevala 886.000 evrov, dobrih
280.000 evrov pa postojnska občina
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“Na delo se skupaj vozi največ pet oseb in še to le v primeru, da tudi živijo skupaj. Sicer pa spodbujamo
individualni prevoz. Delo je organizirano tako, da je razdalja med zaposlenimi najmanj 1,5 metra. Vsem
deloviščem zagotavljamo razkužila, mila in zaščitne maske. Uvedli smo dostavo malice na delovišča,” pa glede
ukrepov na svojih gradbiščih pravijo v Kolektorju.
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Georgi Bangiev z občine na okoljsko ministrstvo

Nataša Hlaj   Istra   16. 04. 2020, 15.25 , posodobljeno: 16. 04. 2020, 16.04

Koprčana Georgia Bangieva, ki je 15 let vodil urad za okolje in prostor na koprski občini, je vlada
imenovala za vršilca dolžnosti generalnega direktorja direktorata za prostor, graditev in stanovanja na
ministrstvu za okolje in prostor.

Georgi Bangiev je 15 let vodil urad za okolje in prostor na koprski občini. 

LJUBLJANA > “To je zame izziv, saj sem dobil povabilo okoljskega ministra Andreja Vizjaka. Pripravil sem
program dela, ki ga je podprl,” pravi Georgi Bangiev, ki je sicer že v preteklosti sodeloval pri nekaterih
državnih projektih na področju prostorskega urejanja.

Na seznam prednostnih nalog je uvrstil poenostavitev in digitalizacijo sprejemanja prostorskih načrtov in
izdaje gradbenih dovoljenj ter vseh drugih postopkov na tem področju.

Direktorat bo vodil do imenovanja direktorja, a največ šest mesecev, do 15. oktobra. Bangiev pravi, da se bo
prijavil na razpis.
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Na dopisni seji je vlada sprejela novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja
in zbiranja na javnih površinah, ki dopušča določeno športno udejstvovanje.
Dovoljena so tudi sezonska in vzdrževalna dela na zasebnih zemljiščih izven
občine.

Vlada je na sinočnji dopisni seji izdala Odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih krajih, površinah in mestih v Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin in ga objavi v

Uradnem listu Republike Slovenije. Novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih mestih dopušča nekatere športne aktivnosti posameznikov v svoji občini, pa tudi vzdrževalna in

sezonska dela na zasebnih zemljiščih izven občine prebivanja.

Dopustne športne dejavnosti

Preverite, pod katerimi pogoji se bomo
lahko po novem gibali med občinami
Uredništvo  16. April 2020 07:36 v Politika in gospodarstvo
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V občini prebivališča se tako po novem lahko izvaja športno-rekreacijsko dejavnost

individualnega značaja ob upoštevanju varnostne razdalje. Gre za na primer tek, kolesarjenje,

golf in jogo. Dovoljena je tudi športna dejavnost, pri kateri ni stikov z drugimi posamezniki,

to so na primer tenis, badminton in balinanje. 

Dovoljeno prehajanje med lastnimi nepremičninami

Posameznikom in družinskim članov oziroma članom skupnega gospodinjstva je zaradi izvajanja

vzdrževalnih del ali sezonskih opravil dovoljen prihod, odhod in zadrževanje na zasebnem zemljišču ali

objektu izven občine prebivališča. Dostop je dovoljen le po najbližji javni cesti ali javni poti. 

V času zadrževanja na zasebnem zemljišču ali objektu izven občine prebivališča, pa mora

posameznik imeti pri sebi listino, ki dokazuje njegovo pravico uporabe zemljišča ali objekt in

to dokazilo na zahtevo inšpektorja ali policista tudi pokazati. 

Ustavno sodišče naj zavrne pobudo o oceni ustavnosti prepovedi gibanja izven

občin 

Sprejete so bile še spremembe odlokov, s katerimi se podaljšuje veljavnost vozniških dovoljenj do 17.
junija ter podaljšuje tudi veljavnost prometnih dovoljenj in prepoved izvajanja tehničnih pregledov.

Vlada je obravnavala tudi odgovor na pobudo in dopolnitev pobude za začetek postopka za oceno

ustavnosti Odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah v

Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin ter na predlog za zadržanje njegovega izvrševanja.

Preverite, koliko kršitev zaradi neupoštevanja odloka o omejitvi gibanja
je že izrekla policija0
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Po vladnem mnenju je pobuda očitno neutemeljena, zato Ustavnemu sodišču Republike

Slovenije predlaga, da jo zavrne, so zapisali v sporočilu za javnost.

Ustavno sodišče bo sicer pobudo obravnavalo danes, ni pa razkrito, kdo je vlagatelj pobude.

Vlada danes glede dodatnega sproščanja ukrepov

Na današnji seji bo vlada morda že odločila o sprostitvi nekaterih ukrepov, to bo odvisno od današnjih

podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi

sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri in dela v gradbeništvu.
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Na dopisni seji je vlada sprejela novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja
in zbiranja na javnih površinah, ki dopušča določeno športno udejstvovanje.
Dovoljena so tudi sezonska in vzdrževalna dela na zasebnih zemljiščih izven
občine.

Vlada je na sinočnji dopisni seji izdala Odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih krajih, površinah in mestih v Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin in ga objavi v

Uradnem listu Republike Slovenije. Novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih mestih dopušča nekatere športne aktivnosti posameznikov v svoji občini, pa tudi vzdrževalna in

sezonska dela na zasebnih zemljiščih izven občine prebivanja.

Dopustne športne dejavnosti

Preverite, pod katerimi pogoji se bomo
lahko po novem gibali med občinami
Uredništvo  16. April 2020 07:36 v Politika in gospodarstvo
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V občini prebivališča se tako po novem lahko izvaja športno-rekreacijsko dejavnost

individualnega značaja ob upoštevanju varnostne razdalje. Gre za na primer tek, kolesarjenje,

golf in jogo. Dovoljena je tudi športna dejavnost, pri kateri ni stikov z drugimi posamezniki,

to so na primer tenis, badminton in balinanje. 

Dovoljeno prehajanje med lastnimi nepremičninami

Posameznikom in družinskim članov oziroma članom skupnega gospodinjstva je zaradi izvajanja

vzdrževalnih del ali sezonskih opravil dovoljen prihod, odhod in zadrževanje na zasebnem zemljišču ali

objektu izven občine prebivališča. Dostop je dovoljen le po najbližji javni cesti ali javni poti. 

V času zadrževanja na zasebnem zemljišču ali objektu izven občine prebivališča, pa mora

posameznik imeti pri sebi listino, ki dokazuje njegovo pravico uporabe zemljišča ali objekt in

to dokazilo na zahtevo inšpektorja ali policista tudi pokazati. 

Ustavno sodišče naj zavrne pobudo o oceni ustavnosti prepovedi gibanja izven

občin 

Sprejete so bile še spremembe odlokov, s katerimi se podaljšuje veljavnost vozniških dovoljenj do 17.
junija ter podaljšuje tudi veljavnost prometnih dovoljenj in prepoved izvajanja tehničnih pregledov.

Vlada je obravnavala tudi odgovor na pobudo in dopolnitev pobude za začetek postopka za oceno

ustavnosti Odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah v

Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin ter na predlog za zadržanje njegovega izvrševanja.

Preverite, koliko kršitev zaradi neupoštevanja odloka o omejitvi gibanja
je že izrekla policija0
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Po vladnem mnenju je pobuda očitno neutemeljena, zato Ustavnemu sodišču Republike

Slovenije predlaga, da jo zavrne, so zapisali v sporočilu za javnost.

Ustavno sodišče bo sicer pobudo obravnavalo danes, ni pa razkrito, kdo je vlagatelj pobude.

Vlada danes glede dodatnega sproščanja ukrepov

Na današnji seji bo vlada morda že odločila o sprostitvi nekaterih ukrepov, to bo odvisno od današnjih

podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi

sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri in dela v gradbeništvu.
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Zlati grb podjetniku
Francu Mlakarju
Najvišje priznanje občine bo prejel podjetnik Franc

Mlakar, lastnik in direktor podjetja Termoglas. Srebrni
grb so svetniki namenili kulturniku Francu Černelču.

Franc Mlakar je v štirih desetletjih pustil pečat v
skupnosti kot uspešen podjetnik. Njegovo steklarsko
podjetje Termoglas ima sedež v Boštanju, hkrati je di-
rektor Podjetja vizij Mlakar s sedežem v Kozjem. Iz
prvotne steklarske delavnice je svojo dejavnost razširil
na različna področja. V zadnjem desetletju tudi v grad-
beništvo na področje ekološke, nizkoenergijske in pa-
sivne gradnje. Francu Černelču so srebrni grb namenili
kot vsestranskemu umetniku, likovniku in glasbeniku,
pedagogu in tudi steklarju, ki je bil med drugim tudi
pobudnik ustanovitve nacionalnega društva steklarjev.
Bronasti grb bo prejelo podjetje Makop. Denarno na-
grado so namenili Gobarskemu društvu Kozjansko in
Tenis klubu Kozje.
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Trgovci z življenjem
Dobičkarstvo in dobrodelnost v času korone

Minister za obrambo Matej Tonin je v rekordnem času postal eden od zgledov za sumljivo
nabavo zaščitne opreme. Njegova NSi vodi medresorsko skupino, ki usklajuje vse državne
nakupe mask. (Na fotografiji pri pregledovanju pošiljk v skladišču Uprave RS za zaščito in
reševanje v Rojah) 
© Borut Krajnc

Medtem ko je pozornost javnosti usmerjena v ukrepe izolacije zaradi epidemije koronavirusne
bolezni, vlada Janeza Janše izvaja enega najdražjih sklopov javnega naročanja v zadnjih letih.
Za nabavo zaščitne in medicinske opreme za boj proti koronavirusu je država v zadnjem mesecu
oddala za skoraj 200 milijonov evrov javnih naročil – za primerjavo, to je krepko več, kot smo
davkoplačevalci odšteli za razvpiti šentviški predor (132 milijonov), pa za projekt uvajanja
elektronskega cestninjenja (100 milijonov) in za sanacijo vseh slovenskih javnih bolnišnic (136
milijonov). V času, ko pomemben del državljanov in državljank že z negotovostjo pogleduje v
prihodnost in se sprašuje, od česa bo živel, nekateri pred našimi očmi in v imenu stiske sklepajo
sanjske kupčije.

Zavod za blagovne rezerve, ki deluje pod okriljem ministrstva za gospodarstvo, je v času med 16.
marcem in 8. aprilom oddal 55 naročil zaščitne opreme, predvsem mask, rokavic in plaščev, v
skupni vrednosti 181 milijonov evrov. Med dobavitelji najdemo uveljavljena podjetja za dobavo
tovrstnih pripomočkov – na primer Sanolabor, Tosamo, Medicoengineering – in pa vrsto manjših
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družb, ki nimajo praktično nobenih referenc na tem področju, večina pa tudi v mednarodni
trgovini ne. Kot so poročali mediji, so med njimi tudi podjetja, povezana z vidnimi vladnimi
funkcionarji.

Tako je v slovenjegraškem Acronu, sicer specializiranem za modno galanterijo in pisarniški
program, ki je s 30 milijonov evrov vrednimi pogodbami dobil največji del kolača, na vodstvenem
položaju zaposlena mati obrambnega ministra Mateja Tonina, po ministrovem pričevanju sicer na
bolniškem staležu. Novinar Matej Klarič je razkril, da je Acron med donatorji njegove NSi.
Precej manj, za dobrih 52 tisočakov mask, naj bi državi dobavilo šiviljsko podjetje Marja iz
Podčetrtka; njegova lastnica je žena bratranca ministra za gospodarstvo Zdravka Počivalška.
Družba Marja dejansko ne bo zaslužila veliko, za omenjeno ceno bo sešila 75.000 kosov
naročene opreme, kar znese 70 centov za masko. Bolj simptomatični so posli zavoda za
blagovne rezerve z nekaterimi drugimi družbami, ki doslej niso imele prav nobene zveze z
izdelavo ali uvozom zahtevanega blaga.

Impotenca Janševe vlade

Med njimi je mikropodjetje Omnia Drink iz Šempetra pri Novi Gorici, ki ne premore niti spletne
strani. V letu 2018 je imelo za 1700 evrov prihodkov, nedavno pa je z državnim zavodom
podpisalo pogodbo za dobavo zaščitne opreme v vrednosti 48.000 evrov. Na drugi strani spektra
je Hmezad TMT, bogato nepremičninsko podjetje, ki sicer gradi po Ljubljani, sedaj pa naj bi
dobavilo do 12,3 milijona evrov opreme. Z nepremičninami se ukvarja tudi družba GJM, ki je z
zavodom za blagovne rezerve podpisala pogodbo v vrednosti skoraj 700.000 evrov. Širši javnosti
manj znana oglaševalska agencija Oeco iz Krškega, ki se ukvarja z digitalnim marketingom, je
sklenila za tri milijone pogodb za potencialno dobavo, gradbeno podjetje Cross Continental, ki
nima prav nobenih referenc v poslovnem svetu – registrirano je bilo šele decembra 2019 –, pa za
7,3 milijona evrov.

Podobnih primerov je še več. Med omenjenimi 55 podjetji najdemo še takšna, ki se ukvarjajo s
prodajo elektronskih in telekomunikacijskih naprav, gradbeništvom, prodajo CBD-kapljic,
distribucijo pisarniškega materiala, upravljanjem fitness centrov in prodajo frizerskih pripomočkov.
Na drugi strani so uveljavljena velika podjetja, ki uporabnikom v zdravstvu že leta dobavljajo
maske, halje, rokavice, razkužila in podobno, v veliki meri izločena iz nabav zavoda za blagovne
rezerve. Sanolabor je dobil za dobra dva milijona pogodb, pri Tosami je naročenih za piškavih
20.000 evrov opreme, novomeška Krka je sklenila pogodbo v vrednosti 105.000 evrov. Tem
družbam bi sedaj gotovo težko očitali vojno dobičkarstvo, saj so ti zneski zanje resnično drobiž.

Zavod za blagovne rezerve, ki ga že ves čas vodi član SDS
Anton Zakrajšek, je prvo naročilo za maske objavil šele 16.
marca.

Na drugi strani pa se zdi, da so posamezni mali in srednji podjetniki v epidemiji prepoznali
prvovrstno poslovno priložnost, država pa jim je omogočila, da so jo dodobra izkoristili. Tisti, ki so
imeli obstoječe zaloge mask, rokavic in plaščev – na primer gradbena, kozmetična in
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farmacevtska podjetja –, sedaj te zaloge prodajajo po zasoljenih cenah. Vrsta trgovcev, ki so
imeli dobre povezave na tujih trgih, pa je te vezi izkoristila, da je prišla do materiala, ki ga na
veliko odkupuje zavod za blagovne rezerve. »Imamo vzpostavljeno razvejeno mrežo partnerjev iz
Kitajske, s katerimi redno sodelujemo. Ti partnerji so nam ob širjenju virusa covid-19 v Evropi
posredovali informacije o možnostih dobave raznovrstne opreme,« so za oddajo 24 ur povedali v
mariborski družbi Inovatio, ki je sicer registrirana za trgovino z elektronskimi in
telekomunikacijskmi napravami. Njena pogodba z zavodom za blagovne rezerve zaradi
epidemije koronavirusne bolezni je vredna 1,7 milijona oziroma dvakratnik družbinega letnega
prihodka.

Ob tem se zastavlja vprašanje, zakaj slovenska država sploh kupuje maske iz Kitajske prek
množice podjetij brez izkušenj na tem področju. Kako je mogoče, da ima neko majhno podjetje
za prodajo konopljinih kapljic ali šolskih torb sedaj boljše mednarodne povezave, kot jih je
sposobna pridobiti naša vlada? Kitajska država je v času epidemije brezplačno pomagala
številnim državam – Italiji, Grčiji, Španiji, Iranu, Šrilanki, Pakistanu, Iraku, Filipinom in celo ZDA –
z ogromnimi donacijami mask, testov za covid-19, rokavic, oblačil, respiratorjev, nekaterim je na
pomoč poslala celo svoje najboljše zdravnike. V torek je na zagrebškem letališču pristal boeing s
60 tonami zaščitne opreme; gre za začetek zračnega mostu, ki ga je Kitajska vzpostavila
po telefonskem dogovoru med kitajskim in hrvaškim političnim vrhom.

Zavod za blagovne rezerve je pri podjetjih Korez Sorting in Zaščita Lukač po pogodbah naročil za
skupaj 860.000 evrov mask iz papirja in gumic. Cena za kos je okoli 80 centov, v trgovini pa
sestavine za eno masko stanejo manj kot dva centa. Razlika je stvar ročnih spretnosti in
podjetniške žilice.

Zakaj Slovenija pod Janezom Janšo ni bila sposobna po uveljavljenih in preverjenih diplomatskih
kanalih uradno zaprositi azijske supersile za potrebni material? Tako pa je moral delo vlade
opravljati predsednik Uefe Aleksander Čeferin, ki je izkoristil svoj ugled, da je državi v prvih dneh
krize priskrbel donacijo 300.000 mask od kitajskega milijarderja Jacka Maa – nakar je bil deležen

Š
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zmerjanja premiera Janše, češ da je odgovoren za izbruhe koronavirusne bolezni v Španiji in
Italiji. Namesto vlade se je po svoje znašlo tudi mesto Maribor, ki je izkoristilo sicer v preteklosti
večkrat kritizirane vezi s pobratenimi mesti na Kitajskem, da je od njih prejelo večje število mask
in termometrov.

Usodna zamuda

Nepotrebni posredniki pomenijo nepotrebna preplačila. Zavod za blagovne rezerve je pri
družinskih družbah Korez Sorting Group in Zaščita Lukač naročil maske iz papirja, ki so glede na
potrdilo Službe za preprečevanje bolnišničnih okužb pri UKC Ljubljana primerne samo kot
najosnovnejše zaščitno sredstvo za enkratno uporabo. Pri čemer ti podjetji papirnate serviete, ki
so osnova zanje, odkupujeta pri kranjski družbi Seti; dovolj je nekaj ročne spretnosti ter
podjetnosti in elastike in serviete postanejo maske, ki jih je mogoče prodati državi – po ceni 76
oziroma 80 centov za masko. In tako je Korez Sorting z zavodom za blagovne rezerve podpisal
pogodbo za 380.000 evrov dobav, Zaščita Lukač pa za 480.000 evrov. Medtem pa trgovska
veriga Jager, ki od podjetja Seti odkupuje iste serviete, prodaja papir in elastike za domačo
izdelavo 50 papirnatih mask po skupni ceni 4,2 evra – kar znese dobrih osem centov za eno
masko.

Če bi se bila Janševa vlada sposobna po uveljavljenih
diplomatskih kanalih s Kitajsko dogovoriti za nakup ali
donacijo potrebne zaščitne opreme, ne bi potrebovali
sumljivih posrednikov.

Najsi posameznega dobavitelja ženejo nesebični ali pa povsem posvetni motivi, ostaja dejstvo,
da je zaradi koronavirusa cena mask in druge zaščitne opreme poskočila v nebo, kar ponuja
priložnosti za dober zaslužek. Za to pa je odgovorna predvsem vlada Janeza Janše, ki je z
nabavami odlašala tako dolgo, da je pomemben del materiala že pošel. Vse do pred nekaj tedni,
ko se je koronavirusna bolezen že razširila po vsem svetu, Slovenija ni organizirano kupovala te
opreme pri domačih podjetjih. Pač pa se je iz neznanih razlogov zanašala na sumljive
posrednike, kot je Bošnjak Emir Begović, ki naj bi vladi prodal tri milijone mask – po tragikomičnih
zapletih s sledenjem fantomskemu vozniku tovornjaka se je izkazalo, da naj bi blago končalo v
Italiji. Je bilo že ves čas namenjeno tja? Zavod za blagovne rezerve (ves čas spada pod okrilje
ministra Počivalška) je začel sistematično izdajati razpise za nakupe zaščitne opreme šele po 16.
marcu, ko je pri Tosami naročil 10.000 mask. Do tedaj je bil trg že dodobra izropan, tako pri nas
kot v svetu. Že februarja je prišlo do navalov kupcev, ki so po lekarnah pokupili večino zalog
mask. Tudi zato so kasneje posamezne institucije, zlasti domovi za ostarele, v začetni fazi
epidemije ostale brez te opreme.

Vladno zavlačevanje pa je povzročilo tudi, da je bila država več tednov v povsem podrejenem
položaju glede na dobavitelje – kupiti je morala, kar se je pač še dalo dobiti, in to po ceni, na
katero ni imela vpliva. To je seveda odprlo priložnosti za dobičkarstvo. Toda vlada tovrstne
pomisleke odločno zavrača in hvali svoje partnerje. »Podjetja, ki jim je kljub trenutnim razmeram
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na svetovnem trgu, logistično okrnjenim potem in nezanesljivim dobavam uspelo premostiti
logistične zaplete in zagotoviti pravočasno dostavo naročene opreme v Slovenijo, so redka. Teh
podjetij ne moremo označiti za t. i. vojne dobičkarje, ampak jim moramo priznati uspeh, ne pa z
njimi politično, medijsko ali kako drugače obračunavati. So dober zgled in praksa, ki bi jo morali
upoštevati vsi dobavitelji,« so zapisali na ministrstvu za gospodarstvo.

Do neke mere zapisano gotovo drži. Minister Počivalšek sedaj večino časa preživi na terenu in
išče načine, da državo opremi s prepotrebnimi zaščitnimi sredstvi; tako je podjetju Kimi iz Trzina
priskrbel surovine za izdelavo razkužil, s katero oskrbujejo »ključne institucije v državi«.
Počivalšek in Tonin sta javno hvalila tudi poslovneža Joca Pečečnika, ki naj bi po svojih besedah
na Kitajskem »dobesedno ukradel« za 400 ton mask, rokavic in zaščitnih oblačil – kar je sicer
povsem enaka gesta kot mednarodno odmevna ameriška kraja zaščitne opreme za Nemčijo, ki
jo je slednja označila za »novodobno piratstvo«. Poanta je, da je vsekakor res, da je v sedanjih
razmerah skrajno težko še kje dobiti dragocene maske in da morajo dobavitelji neredko uporabiti
vse svoje sile, da jih spravijo v državo. Vendar se večini to tudi zelo splača.

Slovenski Robin Hood

Mnogi izmed podjetniških tretjekategornikov s seznama sklenjenih 55 pogodb so bili pripravljeni
storiti vse, da so prišli do bogatih poslov z zavodom za blagovne rezerve – tudi goljufati. Država
naj bi sicer vsa podjetja, od katerih sedaj kupuje maske, varnostno preverila. A kot so razkrili
novinarji POP TV, so nekateri ponudniki pred sklenitvami pogodb predložili ponarejene izjave
proizvajalcev in lažne certifikate o ustreznosti opreme; neka pošiljka mask iz Italije je bila na
primer opremljena s certifikati za elektronske naprave. Zato se že dogaja, da končni uporabniki
poročajo o neustreznih maskah, ki lahko povzročijo več škode kot koristi. Tako se je izkazalo, da
je bil del opreme v skladišču zavoda za blagovne rezerve na Rojah brez dokazil o ustreznosti in
tudi brez razumljivih navodil. Sindikat policistov pa je ministrstvo za notranje zadeve opozoril, da
so namesto mask za zaščito pred koronavirusom policiste opremili s povsem neuporabnimi
kuharskimi maskami.

Je takšno ravnanje mogoče označiti še za kaj drugega kot dobičkarstvo? Nekdanji vodja
kriminalistov, sedanji župan Murske Sobote Aleksander Jevšek, je posle spornih posrednikov z
Janševo vlado primerjal z nekimi drugimi razvpitimi kupčijami neposredno po osamosvojitvi:
»Preveč živ je še spomin na trgovino z orožjem in nepojasnjene zgodbe, kdo vse se je pri tem
okoristil. Zadnje informacije, ki razkrivajo sorodstvene povezave med visokimi vladnimi
funkcionarji in dobavitelji, pa tudi izjava Joca Pečečnika, da so iz tovarn ukradli določeno kvoto
opreme, kaže, da so stvari ušle izpod nadzora. Spet se ponavlja stara in že videna zgodba.«
Jevškova svarila so utemeljena, saj je med orožarsko afero in aktualnimi »koronaposli« kar nekaj
vzporednic – v obeh primerih gre za izkoriščanje hude stiske, očitke o preplačilih in sklepanje
pogodb s pomočjo sumljivih posrednikov. Duh Nicholasa Omana, ki je po naročilu politike leta
1994 z ladjo pripeljal 874.000 zastarelih ruskih plinskih mask, očitno straši po državi.

Dejansko Pečečnikov angažma pomeni prelom v vladnih nabavah blaga za obvladovanje
epidemije.

Ne glede na zagotovila ministra Počivalška, da zavod za blagovne rezerve dobaviteljem ni
nakazoval avansov, se zdi nemogoče, da bi Kitajci v sedanjih razmerah nekim mikropodjetjem iz
Slovenije dajali tako vroče blago kar na lepe oči. Te družbe seveda niso imele potrebnih
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milijonov, dobile so jih lahko samo od države – kar pomeni, da so od nje morale prejeti vsaj del
plačil vnaprej. V nasprotju s podjetniškimi drugo- in tretjekategorniki, ki so dotlej po zvezah
kupovali maske na Kitajskem, je Pečečnik človek z vplivom in denarjem; nakup 400 ton opreme
in vzpostavitev zračnega mostu z Azijo ne bi bila mogoča, če ne bi sam vnaprej s svojim
denarjem plačal kitajskim partnerjem. Če ti opreme ne bi dostavili, bi Pečečnik izgubil milijone
evrov, saj mu zavod za blagovne rezerve ne bi plačal. Toda na koncu se je vse dobro izteklo, s
Pečečnikovimi pošiljkami pa je država za skoraj mesec dni zapolnila svoje zaloge po zaščitnih
sredstvih.

Podjetje Acron, v katerem pomemben položaj zaseda mati ministra Tonina, naj bi dobavilo za 30
milijonov mask. Tonin trdi, da na posel ni vplival, dejstvo, da je Acron med donatorji NSi, pa se
mu ne zdi sporno. 
© Franco Juri

Poslovnež je ob tem zatrdil, da »bi mi bilo pod častjo, da bi na nesreči ljudi zaslužil«. Toda
objavljene specifikacije njegove pogodbe z zavodom za blagovne rezerve dokazujejo, da naj bi
od predvidenih 30 milijonov,  kolikor je vreden njegov posel z državo, 5,5 milijona šlo za
agencijske provizije in stroške letalskega transporta. Novinarka oddaje 24 ur je nato objavila
primerjavo, po kateri naj bi bili po aktualnih cenikih stroški letalskega mostu s Kitajsko dejansko
za polovico nižji.

Človek človeku

Želja po zaslužku pa žene tudi podjetja in posameznike, ki ne poslujejo z vlado, temveč maske
sedaj sami prodajajo na trgu. Spletna trgovca Shopland in Moj lekarnar ponujata zaščitne maske
po ceni 1,5 evra za kos, kar je približno sedemkrat več od njihove cene pred epidemijo. Le malce
cenejša je spletna prodajalna Moja lekarna, kjer maska stane 1,3 evra. Na strani Bolha pa
najdete oglase tako za ustrezno certificirane maske FFP2 z respiratorjem kot doma sešite krpe
za čez nos in usta; cene se gibljejo med 60 centi in 20 evri za kos. Toliko za eno samo masko, ki
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»jo tudi v UKC Ljubljana in drugih bolnišnicah uporablja osebje, ki v koronavirus pozitivnih sobah
skrbi za hospitalizirane bolnike« računa uporabnik iz Savinjske – ki opremo prodaja le v paketih
po 10 kosov, torej 200 evrov za paket.

Zglede nesebičnega ravnanja je tako treba iskati drugje. In sicer med tistimi gospodarskimi
družbami in posamezniki, ki so v času epidemije opustili misel na dobiček in pomoči potrebnim
institucijam darovali opremo, ki rešuje življenja. Takšen primer je celjska pedikerka Vida Ozis, ki
je takoj po prvi potrjeni okužbi s koronavirusom v domu upokojencev Šmarje pri Jelšah na
tamkajšnji štab civilne zaščite pripeljala 800 rokavic in 150 mask iz lastne zaloge. Oziseva je s
svojo gesto pomembno pripomogla k omejevanju okužbe; brez njene pomoči bi bilo stanje v že
tako katastrofalno prizadetem domu gotovo še slabše. Zgledu celjske pedikerke so sledili ostali –
posamezniki, lokalna podjetja in tudi veliki poslovni sistemi, ki so darovali zaščitno opremo,
higienske pripomočke, hrano in tudi denar. Devetega aprila je šmarska občina lahko objavila, da
bodo z maskami opremili prav vsa gospodinjstva v občini; iz podarjenega blaga so jih izdelale
domačinke, nekatere med njimi so sešile tudi po več kot sto mask. Seveda nobeni izmed njih ni
prišlo niti na misel, da bi s tem poskusila karkoli zaslužiti.

Toninove leteče preproge

Zavod za blagovne rezerve pa ni edina vladna institucija, ki je v času epidemije koronavirusne
bolezni naročila dragoceno opremo – kupujejo jo tudi posamezna ministrstva. Ministrstvo za
notranje zadeve je že pred časom naročilo za 68.000 evrov očal, ki varujejo pred kapljično
okužbo, pri specializirani družbi Mikro + Polo. Resor za obrambo pa je pod Matejem Toninom v
začetku aprila sklenil dve tovrstni pogodbi. Prva je z ljubljanskim farmacevtskim podjetjem A
Form, njena vrednost je 230.000 evrov. Druga je vredna 591.000 evrov, sklenjena pa je bila z
družbo Lediks – ki se sicer ukvarja s prodajo preprog. Za usklajevanje vseh teh kupčij – torej tako
nabav zavoda za blagovne rezerve kot poslov, ki jih sklepajo posamezni resorji – je vlada
oblikovala posebno medresorsko skupino, ki jo vodi Toninov državni sekretar Damijan Jaklin,
sicer dolgoletni župan občine Velika Polana iz vrst NSi.

Nenavadne razlike

Med epidemijo ne cvetijo zgolj posli z zaščitno opremo, temveč tudi z medicinskimi pripomočki.
Vendar na tem področju ne obstaja entiteta, ki bi po zgledu zavoda za blagovne rezerve prevzela
naročanje za več institucij, temveč so javni zavodi prepuščeni samim sebi; vsaka bolnišnica tako
posebej naroča blago, ki ga potrebuje ob spopadanju s koronavirusom. Največja med njimi,
ljubljanski in mariborski klinični center, na portalu javnih naročil za zdaj nimata objavljenih večjih
razpisov, iz česar bi lahko sklepali, da sta dobro opremljena za zdravljenje okužb. A medtem ko
posamezne bolnišnice kupujejo le manjše količine opreme, je daleč največ razpisov objavila
Splošna bolnišnica Celje, ki je poleg obeh UKC in klinike Golnik v naboru ključnih bolnišnic za
zdravljenje obolelih za boleznijo covid-19. Tako so posebej za potrebe ob epidemiji nakupili
infuzijske črpalke perfuzor, maske, specialno zaščitno opremo, dva transportna ventilatorja,
opremo za oteženo intubacijo, napravo za zunajtelesni obtok z oksigenizacijo krvi in večje število
aparatov za umetno predihavanje pljuč. Pri slednjih bodejo v oči razlike med cenami naprav,
kupljenih pri posameznih dobaviteljih. Družbi RAM 2 naj bi celjska bolnišnica po sklenjeni
pogodbi za 20 aparatov plačala 460.000 evrov oziroma 23.000 evrov za napravo. Podjetje
GenEplanet pa bo za isto količino istega blaga od bolnišnice prejelo 790.000 evrov ali 39.500 za
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posamezni aparat. Dobavitelj Medicoengineering bo za eno tovrstno napravo dobil plačanih
50.000 evrov.

Delite članek
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Vizjakova vendeta društvu za ribe
Kako je neuspešen poslovni projekt okoljskega ministra
postal prednostna naloga nove vlade in kdo bo čutil
posledice
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Protestniki na shodu proti sovraštvu so že 28. februarja letos, dva tedna pred nastopom ministra
Vizjaka, vedeli, kaj se nam obeta 
© Borut Krajnc

V prvih dneh delovanja nove vlade, ko naj bi ministrska ekipa SDS-SMC-Desus-NSi po lastnih
zagotovilih izpeljala le »najnujnejše korake za upočasnitev in zajezitev epidemije koronavirusa«,
je njen član, okoljski minister Andrej Vizjak (SDS), zamenjal vodstva vseh ključnih institucij,
povezanih z upravljanem voda. Uresničevati je začel svoj ministrski načrt, h kateremu sodi tudi
obračun z društvi, zlasti z enim.

»Zgolj eno društvo – mimogrede, na zboru članov tega društva, ki ga lahko vidite na internetu
oziroma na Facebook strani, je sedem članov, ki so se slikali v gostilni ob vrčku piva in prigrizku –
to društvo je pravzaprav blokiralo državni projekt.« Stavek je vzet iz zaslišanja, ki ga je imel
Andrej Vizjak 12. marca letos, dan, preden je postal minister za okolje, pred matičnim odborom
državnega zbora. Predstavljal je svoj program in prednostne naloge, pri tem pa že v uvodu vsaj
petkrat omenil društvo.

Govoril je o Društvu za preučevanje rib Slovenije, ki ima status društva v javnem interesu na
področju varstva okolja in ki je decembra 2018 na upravnem sodišču zahtevalo presojo
okoljevarstvenega soglasja za gradnjo hidroelektrarne (HE) Mokrice. In uspelo mu je. Upravno
sodišče je februarja lani okoljevarstveno soglasje spoznalo za nezakonito, ga zaradi vsebinskih
in procesnih napak odpravilo ter primer vrnilo Agenciji RS za okolje v ponovno presojo.

Ogrožen status društev, ki delujejo v javnem interesu

Precej nenavadno je, da ministrski kandidat na zaslišanju tako poudarjeno omenja eno društvo in
en projekt, če upoštevamo široko paleto področij, za katera je pristojno ministrstvo za okolje in
prostor. Ni pa to naključje. Za projekt gradnje HE Mokrice je bil ravno Vizjak zadnja leta osebno
odgovoren v brežiški družbi Hidroelektrarne na Spodnji Savi (HESS), v kateri je delal po padcu
prejšnje Janševe vlade (bil je tudi prvi nadzornik Komunale Brežice). Družba HESS je sicer del
vodilne državne elektroenergetske skupine, Skupine GEN, ki na leto ustvari več kot 2,2 milijarde
evrov prometa.

Na zaslišanju 12. marca je tako postalo jasno, da se bo Vizjak na ministrskem položaju posebej
osredotočil na slabitev društev s statusom organizacije, ki deluje v javnem interesu. Med drugim
je povedal: »Torej, menim tudi to, da je zelo pomembno, najbrž bo to slišati malo sporno, verjetno
bom dobil kakšno vprašanje, da vse nevladne organizacije, ki delujejo nekaj let, ne morejo
pridobiti statusa, da delujejo v javnem interesu. Skupina treh ljudi v gostilni, ki organizira zbor
članov tamle, ne more imeti statusa, da deluje v javnem interesu.«

Da Vizjak z načrti ne čaka, ampak jih že udejanja v senci
vladne osvoboditvene protivirusne bitke, je mogoče sklepati
iz hitrosti kadrovskih zamenjav, ki jih je izpeljal v svojem
resorju.
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Ali: »Jaz zelo spoštujem društva na področju kulture, narave, okolja, ki delujejo, ki kaj prispevajo,
ki kaj povedo, drugo je pa, ko dobijo status, da so aktivni v upravnih postopkih. Namreč, društva
v javnem interesu imajo danes zelo aktivno vlogo v upravnih postopkih. In tudi nimam nič, če
društva v postopkih povejo svoje mnenje, da so njihova mnenja proučena, da so njihova mnenja
upoštevana, da so njihova mnenja tudi argumentirano neupoštevana. Problem pa imam takrat,
kadar društva ali pa te nevladne organizacije, pa tudi civilne iniciative blokirajo zlasti postopke, ki
so v državnem interesu in za katerimi je zadaj državni prostorski načrt.«

Kaj konkretno bo skušal Vizjak pod krinko odprave administrativnih ovir in pospešitve gradbenih
projektov spremeniti, bo verjetno kmalu jasno. Je pa res, da društvom ravno status delovanja v
javnem interesu, ki ga ministrstva sama podeljujejo za svoja področja delovanja, sploh omogoča
izpeljavo poslanstva in vključitev v formalne postopke. Če ima društvo status organizacije, ki
deluje v javnem interesu pri varstvu okolja, se lahko vključi v postopek pri Agenciji RS za okolje
in opozarja na okoljsko sporne dele priglašenega projekta. Gre torej za izredno pomembno
vlogo, ki jo opredeljujejo tudi zavezujoči predpisi EU in konvencije, na primer aarhuška
konvencija o dostopu do informacij, udeležbi javnosti pri odločanju in dostopu do pravnega
varstva v okoljskih zadevah.

Janša, veliki zajezitelj rek

Dodatna težava je, da nakazane spremembe ne pomenijo zgolj uresničevanja Vizjakovih osebnih
maščevalnih želja, ampak mu jih je uspelo nadgraditi v projekt nove vlade. Ena redkih konkretnih
točk koalicijske pogodbe SDS-SMC-Desus-NSi je: »Pospešitev umeščanja hidroelektrarn v
prostor na srednji Savi in začetek gradnje HE Mokrice na spodnji Savi.« Malo kasneje pa je
točka: »Poenostavitev in pospešitev umeščanja večjih infrastrukturnih in energetskih objektov v
prostor.«

Ko je SDS pred nekaj meseci še pod prejšnjo vlado zahtevala takšno pospešitev razvojnih
gradbenih projektov, je od ministrstva za okolje dobila jasen negativen odgovor s pojasnilom, da
spreminjanje prostorske in gradbene zakonodaje ni potrebno, saj sedanja ureditev omogoča
učinkovito odkrivanje in sankcioniranje zlorab procesnih pravic, da je bila zakonodaja pripravljena
ob upoštevanju evropskih in nacionalnih standardov glede vključevanja javnosti in varovanja
človekovih pravic ter: »Sodelovanje javnosti in nevladnih organizacij pri odločanju je del
demokratičnega sistema izvajanja oblasti in del pravne države.« A bivši okoljski minister Simon
Zajc je zdaj državni sekretar pri gospodarskem ministru Zdravku Počivalšku.

Tudi sam predsednik vlade Janez Janša je ob vsej osredotočenosti na virus že našel čas in javno
opomnil, da na Agenciji RS za okolje stoji več kot 400 projektov, z uresničitvijo katerih bi menda
nastalo več deset tisoč delovnih mest in bi prinesli več deset milijonov evrov davkov in
prispevkov.

Po preveritvi portala Ostro.si se je sicer izkazalo, da je projektov manj (327) in da ocene števila
delovnih mest ni, je pa jasno, da je iz teh besed mogoče sklepati na brezpogojno vladno podporo
čakajočim projektom, hkrati pa pomenijo nedopusten politični pritisk na Agencijo RS za okolje,
naj se odloča za projekte – ne glede na mnenja vključenih strokovnih institucij, od Nacionalnega
inštituta javno za zdravje do Zavoda RS za varstvo narave in številnih drugih. Na Janševe
besede se sicer niti tokrat ni odzvala nobena od strokovnih institucij in javno opozorila na
nedopustnost takih pritiskov in radiranje stroke.
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Gradnja HE pomeni velik denar

Eden od projektov, ki še čakajo na presojo Agencije RS za okolje, je tudi projekt HE Mokrice, v
zvezi s katerim ima stroka več resnih zadržkov. Hkrati je minister Vizjak že nakazal obuditev
projekta zajezitve reke Mure, kjer je Janševa vlada že v mandatu 2004–2008 z uredbo predvidela
gradnjo osmih hidroelektrarn. Za tako naklonjenost zajezitvam rek v SDS je verjetno več
razlogov.

Hidroelektrarne so veliki infrastrukturni projekti, pri katerih je v igri ogromno denarja in kjer je
zaradi kompleksnosti precej prostora za najrazličnejše obvode, na kar v poročilih o globalni
korupciji opozarja tudi Amnesty International. Naložba v nazadnje odprto veliko HE v Sloveniji, v
HE Brežice, ki proizvaja le odstotek elektrike, na leto porabljene v državi (podoben naj bi bil delež
HE Mokrice), je bila vredna več kot 260 milijonov evrov. Zanimanje za gradnjo je torej zlasti v
gradbeni panogi in pri dobaviteljih opreme, so pa hidroelektrarne obsežen poseg v naravo in
kmetijska zemljišča, vendar ne ustvarjajo delovnih mest. Denimo za HE Mokrice že investitorska
družba sama na spletni strani priznava, da je predvidena »polna avtomatizacija elektrarne in
obratovanje brez posadke ter daljinsko vodenje iz centra vodenja«. Minster in vlagatelji pa zlasti
v lokalnem okolju širijo drugačne obljube, celo neresnice.

Hidroelektrarne so veliki infrastrukturni projekti, pri katerih je
v igri ogromno denarja in kjer je zaradi kompleksnosti precej
možnosti za najrazličnejše obvode.

Eno od teh je Vizjak ponovil na zaslišanju za ministrski položaj v državnem zboru. Društvo za
preučevanje rib je obtožil, da je krivo – ker je pač sprožilo postopek pred upravnim sodiščem –
tudi za zdajšnjo poplavno nevarnost ob Savi: »Potem pa pride eno društvo iz Ljubljane, ki nima
10 članov, in ji nasprotuje in zablokira ta projekt, doli je pa protipoplavna ogroženost še naprej.
Veste, tukaj imam jaz težave, da se z blokado dela škoda in tukaj je bila evidentna škoda
narejena.« Takih trditev si ne bi smel dovoliti noben politik. Dejstvo je, da sta Vizjak in brežiška
ekipa vezala protipoplavno zaščito na projekt HE Mokrice – tudi v času, ko je ta projekt zaradi
nepravilnosti zastal, čeprav bi lahko protipoplavna zaščita tekla neodvisno. Vizjaka na laž
postavlja februarja letos izdano okoljsko poročilo, ki tehta projekte, predvidene v Nacionalnem
energetskem in podnebnem načrtu (NEPN). V zvezi s presojo načrtovanih hidroelektrarn zapiše:
»Izgradnja hidroelektrarn po eni strani predstavlja nov vir tveganja za nesreče (npr. dogodek
sočasnega praznjenja zadrževalnega bazena hidroelektrarne in pojava visokovodnega vala na
vodotoku ter tveganja za nastanek poplav zaradi porušitve pregrade). Posledično se ob izgradnji
nove HE zahteva izvedba protipoplavnih ukrepov. Poplavno varnost se lahko zagotovi tudi
neodvisno od gradnje HE, na sonaraven način, ki izboljšuje ekološko stanje površinskih in
podzemnih voda.«

Kadrovski teren pripravljen

Da Vizjak z načrti ne čaka, ampak jih že udejanja v senci vladne osvoboditvene protivirusne
bitke, je mogoče sklepati iz hitrosti kadrovskih zamenjav, ki jih je izpeljal v svojem resorju. Prve
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dni po imenovanju vlade so bili zamenjani tudi vodilni v Direktoratu za vode in investicije in v
Direkciji RS za vode, ki je organ v sestavi ministrstva, pa vodilni v javnem zavodu Inštitut za vode
RS. Hkrati je vodenje Agencije RS za okolje prevzel Iztok Slatinšek, univerzitetni diplomirani
inženir geodezije z lastnim geodetskim birojem v Slovenski Bistrici, ki je sodeloval pri geodetskih
delih pri več hidroelektrarnah.

Delite članek
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Kako kriza vpliva na lastnike in investitorje
svetkapitala.delo.si/b2b/kako-kriza-vpliva-na-lastnike-in-investitorje-299738

Gospodarstvo je v krču, zaradi pandemije COVID-19 pa se obeta verjetno najhujša gospodarska kriza po
veliki depresiji. Borzni Indeksi na največjih svetovnih borzah so zgrmeli (tudi za več kot 15 % - Dow Jones
, S&P 500 ), Nikkei …). Kaj to pomeni za investitorje, lastnike podjetij?

Vsak finančni direktor, lastnik podjetja se sprašuje, kaj narediti s podjetjem, kako povečati njegovo
vrednost na eni strani ali ga celo prodati in odnesti celo kožo na drugi strani. Če podjetje deluje v panogi
farmacije, telekomunikacije, higienskih pripomočkov, si morda lahko obetajo dodatne zaslužke in višjo
vrednosti svojega podjetja. V kolikor pa delujejo v turizmu, gradbeništvo, pa rešujejo likvidnostno situacijo,
če ne celo obstoj podjetja.

 

»Ali je oziroma bo vaše podjetje naprodaj?«  Marsikateri lastnik podjetja bi odgovoril: »Da, če ga prodam
za ceno, za katero smatram, da je prava.« Vprašanje je, kakšna je ta cena? Kakšna je prava cena?

 

Postopek morebitne prodaje podjetja se začne z določitvijo tržne vrednosti, vendar je to lažje reči kot
storiti. Tržna vrednost po aktualnih Mednarodnih standardih ocenjevanja vrednosti predstavlja »ocenjeni
znesek, za katerega naj bi voljan kupec in voljan prodajalec zamenjala premoženje na datum ocenjevanja
vrednosti v transakciji med nepovezanima in neodvisnima strankama po ustreznem trženju, pri kateri sta
stranki delovali seznanjeno, preudarno in brez prisile.«
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Lahko zahtevate od desetih različnih ocenjevalcev vrednosti, da opravijo vrednotenje istega subjekta, pa
boste dobili 10 različnih ocen, razpon med najvišjo in najnižjo ocenjeno vrednostjo pa bo zastrašujoč.

 

Za to zmedo obstajajo razlogi.

1. Osredotočenost na preteklo uspešnost (ki ji je enostavno slediti) namesto na prihodnje denarne
tokove. Vsekakor je preteklo poslovanje pomembno, vendar kupec kupuje prihodnost, ki ga
predmetno podjetje lahko zagotovi.Nekaj najtežjega je oceniti čim bolj realne bodoče denarne
tokove podjetja. Ažurirani srednjeročni plani poslovodstva podjetja so nam v veliko pomoč, v kolikor
ti vključujejo že sklenjene prodajne pogodbe s kupci in vključujejo splošna tveganja, do katerih
lahko pride.

   

Določena tveganja so običajno v planih poslovodstva že zajeta, izredna pa po navadi ne. Le kdo je
pričakoval, da se bo koronavirus, ki je izbruhnil na Kitajskem konec lanskega leta, tako hitro in v tolikšnem
obsegu razširil v Evropo in ohromil celotno gospodarstvo?

 

Zato je natančnost, zanesljivost, celovitost in dosegljivost prihodnjih zaslužkov oz. denarnih tokov v
središču ocenjevanja vrednosti podjetja.

1. Pomembno je poznavanje vseh dejavnikov tveganja podjetja, ki ga ocenjujemo. V ta namen je
dobro pripraviti temeljito SWOT analizo in skrbno analizirati vse prednosti, slabosti, priložnosti in
nevarnosti ocenjevanega podjetja. Ocenjeno tveganje nato med drugim vključimo v diskontno
stopnjo, s katero bomo diskontirali predvidene denarne tokove.

1. V izogib večjih razlik med vrednotenji različnih ocenjevalcev je potrebno pripraviti analizo
občutljivosti, ki prikazuje učinke posameznih dejavnikov (npr. diskontne stopnje ipd.) na končno
ocenjeno vrednost.

Koraki v procesu vrednotenja v stabilnem okolju in ne v okolju/ obdobju negotovosti

       

V nadaljevanju predstavljam 14 komponent, ki jih je potrebno definirati oz. oceniti z namenom priprave
ocene vrednosti podjetja oz. njegovega lastniškega kapitala.

 

1. korak: datum in namen vrednotenja (Valuation date)
Datum ocenjevanja vrednosti definira, katere pretekle denarne tokove in okoliščine bomo upoštevali. V
ocenjevalski stroki namreč velja, da pri ocenjevanju upoštevamo okoliščine, ki so veljale v času datuma
ocenjevanja vrednosti.

 

2. korak: delujoče podjetje (Going Concern)
Pomembno je, da tekom finančne analize poslovanja podjetja ocenimo, ali gre za delujoče podjetje, to
pomeni za podjetje, ki je usmerjeno v maksimiranje vrednosti in ki bo nadaljevalo s poslovanjem v
dogledni prihodnosti.

Svetkapitala.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:54Država: Slovenija

https://svetkapitala.delo.si/b2b/kako-kriza-vpliva... 2 / 5

Svetkapitala.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:54Država: Slovenija

Kazalo

https://svetkapitala.delo.si/b2b/kako-kriza-vpliva...

73

https://svetkapitala.delo.si/b2b/kako-kriza-vpliva-na-lastnike-in-investitorje-299738


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

 

3. korak: Poslovanje (Business Operation)
Potrebno je analizirati celovito poslovanje predmetnega podjetja, to pomeni vse proizvode oz. storitve, ki
jih podjetje ponuja na trgu. Treba je poznati glavno in obstranske dejavnosti podjetja, ki generirajo
prihodke. Poleg omenjenega je potrebno poznati poslovni model ocenjevanega podjetja, njegovo
zgodovino, načrtovan razvoj ipd.

 

Potrebno je definirati konkurenčno/-e prednost/-i ocenjevanega podjetja, ki lahko med drugim omogoča
podjetju zastavljene plane. Konkurenčna prednost podjetja, ki se ukvarja s spletno prodajo je lahko recimo
izredno hitra dostava.

 

4. korak: Proizvodna sredstva (Productive assets)
Za vsak poslovni model določite proizvodna opredmetena in produktivna neopredmetena sredstva na
tržno vrednosti  - to je vir prihodnjih prihodkov.
Pomembno je definiranje tistih sredstev podjetja, ki generirajo glavnino prihodkov podjetja.

 

5. korak: Zgodovinski položaj in uspešnost (Historical Position and Performance)
Omenjeno ocenimo s temeljito analizo preteklih temeljnih računovodskih izkazov podjetja za vsaj 3-5 let
nazaj, v kolikor je bil zadnji investicijski cikel še daljši, naj se vzame še daljše obdobje. Ker ni nujno, da bo
celotna slika preteklega poslovanja razvidna v omenjenih izkazih, priporočam temeljit pogovor s
poslovodstvom podjetja.

6. korak: Normalizacija zaslužka (Normalisation of earnings)
V okviru zgoraj omenjene finančne analize je potrebno pripraviti normalizacijo z izločitvijo morebitnih
neponavljajočih se  dogodkov.

 

7. korak: Prihodnji vzorec zaslužka in nestanovitnost (Future Earnings Pattern and volatility)
Potrebno je oceniti, ali je na podlagi poslovnega modela prihodnji zaslužek relativno fiksen ali volatilen. Pri
definiranju omenjenega je potrebno med drugim proučiti trende v dejavnosti, v kateri ocenjevano podjetje
deluje. Npr. kakšne so smernice oziroma pričakovan razvoj podjetja, ki deluje v dejavnosti izdajanja
časopisov. Kot vemo, ta dejavnost precej zamira, zato je trend v spletnem dostopanju do vsebin.

 

Poleg celotne dejavnosti je potrebno analizirati tudi poslovanje konkurence: V okviru tega koraka je
pomembno, da najdemo čim bolj primerljive konkurente. V kolikor je to mogoče analizirajmo ne zgolj
pretekle ampak tudi pričakovano poslovanje konkurenčnih podjetij. Prav tako poskušajmo oceniti tržne
deleže konkurentov in ocenjevanega podjetja.

 

8. korak: Prihodnje obdobje zaslužka (Future Earnings Period)
Pri napovedovanju bodočih denarnih tokov je potrebno vedeti, ali ima podjetje določeno dobo bodočega
poslovanja ali ne. Npr. pri podjetjih s koncesijo je potrebno poznati čas trajanja koncesije in verjetnost, da
bo ta podaljšana.
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9. korak: Napoved trajnostnega zaslužka (Forecast Sustainable Earnings)
Kot že večkrat poudarjeno, je potrebno bodoče denarne tokove oceniti čim bolj realistično oz. dosegljivo.

 

Korak št. 10: Napovedani denarni tokovi in prosti denarni tokovi (Forecast cash flows and free cash flows)
Kakšni so denarni tokovi in prosti denarni tokovi za bodoče obdobje? To vključuje med drugim
prepoznavanje prihodnjih zahtev investicij (CAPEX) in sprememb naložb v obratna sredstva.

 

11. korak: Poslovno tveganje (Business Risk)
Potrebno je definirati vsa poslovna tveganja, s katerimi se podjetje sooča na svoji poslovni poti.

 

12. korak: Izračun stroška lastniškega kapitala (Cost of equity calculation)
Strošek lastniškega kapitala podjetja  med drugim ocenimo na podlagi tržnega tveganja, tveganja panoge,
specifičnega tveganja podjetja in podobnih dejavnikov.

 

Korak št. 13: Metoda primarnega vrednotenja (Primary Valuation Method)
Na podlagi dorečenih predhodnih korakov in skladno s pravili stroke določimo primerno metodo
ocenjevanja vrednosti podjetja.

 

14. korak: Izračun ocene vrednosti podjetja (OVP)
Na koncu nam ostane še priprava ocene vrednosti lastniškega kapitala podjetja za namen, ki je
relevanten.

 

Ocenjevalec vrednosti mora poleg strokovne literature pri ocenjevanju vrednosti podjetij upoštevati tudi
etična načela, kot so neoporečnost, zaupnost, strokovna usposobljenost, nepristranskost, prav tako se
mora obnašati svoji profesiji primerno (torej vestno in pravočasno opraviti svoje delo in se izogibati
dejanjem, ki bi škodila stroki).

 

Na kaj mora biti pri ocenjevanju vrednosti podjetij pozorni v času pandemije?

 

Vsekakor bodo na ocene vrednosti podjetij z datumom vrednotenja po 1.1.2020 vplivali dogodki, povezani
z izbruhom koronavirusa – dodatna poslovna tveganja. Zagotovo bodo podjetja soočena z likvidnostnim
izzivom, ki jih bo potrebno proučiti v okviru zgoraj naštetih korakov, zagotovo pa pri denarnem toku, pri
diskontni stopnji, ponovno preučiti predpostavko delujočega podjetja…

 

Tokrat smo govorili o stabilnem okolju, ki je obstajal pred »karanteno« in zaključkom negativne krivulje v
obliki črke »V«. V kolikšni meri, je v tem trenutku še preuranjeno reči, saj celoten vpliv oziroma posledice
še niso vidne in še nekaj časa (v celoti) ne bodo.

    *mag. Črtomir Časar, BV Finančna Skupina d.o.o.
www.bvfg.si
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Sprostitev tudi nekaterih drugih ukrepov?
Spremljanje informacij, povezanih z novim koronavirusom doma in po svetu
A. S.| 16. april 2020 ob 07:40
Ljubljana - MMC RTV SLO, STA

Od sobote bodo veljali razrahljani ukrepi omejitev gibanja, ki dopuščajo nekatere športe
v domači občini in dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine. Danes naj bi odločali o
sprostitvi nekaterih drugih ukrepov.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo pregledala število okuženih in hospitaliziranih v
zadnjih dneh ter presodila, ali se pozitivne težnje nadaljujejo. Minister za zdravje Tomaž Gantar je
med rahljanja ukrepov omenil tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru
Avstrije in delo v gradbeništvu.

Medtem pa bo ustavno sodišče obravnavalo pobudo, da naj začne postopek ocene ustavnosti
vladnega odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah
ter prepovedi gibanja zunaj občin prebivanja. Pobudnik, ki za zdaj ni znan, predlaga začasno
zadržanje izvajanja odloka. Vlada odgovarja, da je pobuda neutemeljena.

Najhuje prizadeta celina v pandemiji ostaja Evropa, kjer je bilo do zdaj potrjenih več kot milijon
primerov okužbe z novim koronavirusom, kar je približno polovica vseh primerov na svetu.
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 Ob upoštevanju ohranjanja varne razdalje
do drugih oseb lahko na prostem v svoji
občini izvajamo športnorekreacijsko
dejavnost individualnega značaja, kot je
denimo tek. Fotografija je ilustrativna.
(Foto: arhiv DL)

Dovoljene nekatere športne aktivnosti in
vzdrževalna dela zunaj občin
16.4.2020 | 09:00
Ljubljana - Vlada je na včerajšnji dopisni seji
izdala novi odlok o začasni splošni prepovedi
zadrževanja na javnih površinah ter gibanja zunaj
občin, s katerim dopušča nekatere športne
aktivnosti posameznikov v svoji občini, pa tudi
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih
zemljiščih zunaj občine prebivanja.

S tem odlokom, ki začne veljati v soboto in velja
do preklica, je zaradi zajezitve in obvladovanja
epidemije covida-19 še naprej prepovedano
gibanje in zbiranje ljudi na javnih krajih in
površinah, dostop na javne kraje in površine ter
gibanje izven občine stalnega ali začasnega prebivališča, dopušča pa tudi
izjeme, denimo dostop do trgovin, lekarn, opravljanje gospodarskih, kmetijskih in
gozdarskih dejavnosti ter med drugim varstvo in pomoč osebam, ki so potrebne
podpore, oziroma zaradi oskrbe ali nege družinskih članov.

Sicer pa lahko v skladu s tokratnim odlokom posameznik, ob upoštevanju
ohranjanja varne razdalje do drugih oseb, na prostem v svoji občini izvaja
športno-rekreacijsko dejavnost individualnega značaja (na primer tek,
kolesarjenje, golf, joga) ali izvaja takšno športno-rekreacijsko dejavnost, pri kateri
ob običajnem izvajanju ni mogoč stik z drugimi posamezniki (npr. tenis,
badminton, balinanje).

Prav tako je posameznikom in skupinam oseb, če gre za ožje družinske člane ali
člane skupnega gospodinjstva, zaradi izvajanja vzdrževalnih del ali sezonskih
opravil dovoljen prihod, odhod in zadrževanje na zasebnem zemljišču ali objektu
izven občine prebivališča. Dostop na zasebno zemljišče ali objekt v občino izven
občine prebivališča je dovoljen le po najbližji javni cesti ali javni poti.
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V času zadrževanja na zasebnem zemljišču ali bivanja v objektu se mora
posameznik izogibati stikom z drugimi posamezniki ali skupinami oseb, razen če
gre za izjeme v skladu z odlokom, kot so denimo družine, so sporočili iz
vladnega urada za komuniciranje po včerajšnji dopisni seji vlade.

Globe za prekrške po tem odloku se izrekajo po zakonu, ki ureja nalezljive
bolezni. Izvajanje tega odloka poleg pristojnih inšpekcijskih služb nadzoruje tudi
policija v okviru svojih pristojnosti.

Rahljanje ukrepov

Vlada utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo
odvisno od današnjih podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter
stanja v bolnišnicah.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem
omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi
val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili
za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17.
junija ter prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim
inštitutom za zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s
predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje
odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost
in organizacijo dela s ciljem preprečitve prenosa okužbe na delovnem mestu.
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TRETJI KROG INTERVENCIJ:

NATAŠA K0RAŽUA, BORUT HOČEVAR

Kakšen bi lahko bil pokoronski Marshallov plan? Odločitve

bodo dvonivojske, najprej na ravni evroobmočja, nato pa na

ravni držav, pravi Matej Lahovnik, vodj a vladne protikrizne

skupine, ki vidi priložnosti predvsem pri naložbah v nove

tehnologije in digitalizacijo gospodarstva, na drugi strani pa v t

pospešeni samooskrbi
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a začetku apri-
' la so v parla-

mentu potrdili
prvi protiko-

ronski megaza-
kon, v katerem

je v ospred-
j u finančna

pomoč podje-
tjem in prebi-

valstvu za blaženje posledic epidemije. Z drugo
fazo ukrepov naj bi vlada zagotovila likvidnost

prek različnih finančnih mehanizmov in kre-

ditnih linij, ki bi omogočili zagon podjetij in
proizvodnje. V tretji fazi bo predvidoma na

vrsti načrt za spodbujanje naložb neke vrste

pokoronski Marshallov plan.
Matej Lahovnik, vodja vladne posvetoval-

ne ekipe, ki sodeluje pri pripravi protikriznih
ukrepov, pravi: »Odločitve bodo dvonivojske,
najprej na ravni evroobmočja, nato pa na ravni

držav. Pomembno bo, da ne bomo zgolj vlagali
v zidove, ampak v nove tehnologije in pospeše-
no digitalizacijo gospodarstva.«

Na eni strani več samooskrbe, na drugi
pospešek digitalizaciji
Po njegovi oceni bo v prihodnje pomembno
povečevati samooskrbo s hrano, energijo in
vodo - na teh treh področjih bo šlo za nekakšno

deglobalizacijo, hkrati pa bo na drugi strani

ključen projekt pospešena digitalizacija, razvoj

e-trgovine in e-poslovanja, kar bo nekaterim

panogam omogočilo neverjeten pospešek.

Če je prej kdo mislil, da lahko odlaša z digita-
lizacijo, je to v času koronakrize postalo razšir-

jen način dela in poslovanja. »Zelo pomemb-
na bo vloga evropskih strukturnih skladov in

evropskih finančnih mehanizmov, hkrati pa bo

pomembno, da bodo države z zakonodajo sle-

dile evropskim paketom. Pomembno bo tudi,

kako se bodo v ELI dogovorili o virih financi-

ranja, tu se na praktični ravni hitro pokažejo
razlike med evropskim severom in jugom, kar

je očitno pri koronskih evroobveznicah,« pravi

Lahovnik. Po njegovi oceni bo mogoče neka-

tere naložbene projekte financirati prek nove

evropske finančne perspektive, vendar to ne bo

dovolj. »Težava je, da na severu nočejo razume-

ti, da ta kriza ni enaka krizi iz leta 2009, ampak
daje povzročena z zunanjim šokom,« dodaja
Lahovnik.

Energetika, železnice in mehki projekti
Ekonomist Marko Jaklič, ravno tako član vla-

dne protikrizne posvetovalne ekipe, ocenjuje,

da v naložbeni načrt na splošno sodijo energet-
ski projekti in projekti prometne infrastruktu-

re, še zlasti železniški, pa tudi projekti pame-
tnega življenja, pametne mobilnosti in znan-

stveni projekti.

Med drugim omenja dograditev Inštituta

Jožefa Stefana in gradnjo nove strojne fakul-

tete, pa tudi naložbe v podhranjeni zdravstveni

sistem ter različne naložbe v digitalizacijo. Tudi

Jaklič v ospredje postavlja mehke projekte, kot

so naložbe v razvoj novega tipa varne prožnosti

na trgu dela, nov tip razvojno-raziskovalnega
inovacijskega sistema in projekte socialnega

podjetništva. Med kulturniškimi naložbami

omenja denimo obnovo SNG Drama in pro-
jekte kulturne produkcije ker narod potrebu-

je kulturo.

Financiranje naložb
»Se vedno je zelo odprto, kako bi financira-

li take projekte. Proračun EU pomeni le en

odstotek BL)P, hkrati pa vsi veliko pričakujemo
od njega. Upam na konkretno evropsko finanč-

no podporo prek skupne fiskalne politike, ker

Pomembno je, da

ne vlagamo zgolj

v zidove, ampak v

nove tehnologije

in pospešeno digi-

talizacijo gospo-
darstva, pravi

Matej Lahov-

nik, ekonomist

in vodja vladne

protikrizne posve-
tovalne ekipe.

Za letos so potrjeni projekti za drugo cev predora

Karavanke, drugi tir Divača-Koper in prenovo go-
renjske proge. Denar za te projekte je že odobren

in je v proračunu za leto 2020.
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ima monetarna politika svoje limite. Upam

tudi, da bo dobil pospešek zeleni dogovor,«
pravi Jaklič. Po njegovem mnenju potrebuje-

mo bodisi nove obveznice bodisi nove sklade,

glavna težava pa je, da v EU takšni premiki

trajajo zelo dolgo. Zelo verjetno bo potrebna
uvedba skupnega evropskega davka, da bo pro-
račun večji in se bo denar porabljal tam, kjer ga

bodo najbolj potrebovali.

Prenova železnic z izdajo infrastruktur-
nih obveznic
Ekonomist Jože P. Damijan pričakuje, da bo

gospodarsko okrevanje po krizi po vsej verje-

tnosti počasno, zato mora vlada za to obdobje
čim bolje nadomestiti izpad agregatnega pov-

praševanja z izvedbo javno financiranih infra-

strukturnih projektov.
S tem zagotovi delovna mesta v gradbeništvu

in prek dobaviteljskih razmerij tudi v poveza-

nih panogah, kar nadomesti izpad BDP zaradi

počasnega okrevanja.

»V tako kratkem času je mogoče izvesti samo
projekte, ki so že v teku oziroma je zanje potr-
jena že vsa investicijska dokumentacija in so

izdana gradbena dovoljenja. Za letos so potr-
jeni projekti za drugo cev predora Karavanke,

drugi tir Divača- Koper in prenovo gorenjske
proge. Denar za te projekte je že odobren in je

v proračunu za leto 2020, pri drugi cevi Kara-

vank je investitor Dars,« pravi Damijan. V tem
času je po njegovem mnenju treba pospešiti
tudi izvedbo preostalih infrastrukturnih pro-

jektov, predvsem železniških. Program naložb

do leta 2050 je narejen in je sestavni del koa-

licijske pogodbe nove vlade, treba pa je začeti

pripravljati dokumentacijo za izvedbo pro-
jektov. »Načrt predvideva, da bi v obdobju od

leta 2020 do 2050 vsako leto vložili med 400

in 600 milijoni evrov v modernizacijo žele-

zniškega omrežja in gradnjo novih prog. Pro-

gram bi financirali prek izdaje infrastrukturnih
obveznic, ki bi jih ponudili predvsem domačim
subjektom in tako omogočili, da prebivalstvo
in podjetja oplemenitijo svoje prihranke, ki na

bankah ne prinašajo nobenega donosa. Hkra-
ti pa bi dobili sodobno železniško omrežje po
vzoru zahodnih držav.«

Koliko smo v zadnjih letih vlagali ...
(po letih, v milijonih evrov)

v glavne in regionalne ceste
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Kje smo pri naložbah v železnice
Te dni sta v teku dva velika projekta: nadgra-
dnja proge Maribor Šentilj, ki je ocenjena

na 253,7 milijona evrov, in nadgradnja proge
Zidani Most Celje, kjer gre za 280 milijonov

evrov vreden projekt, ki bo končan letos jeseni.

Jeseni naj bi odprli tudi dolgo pričakovano
kočevsko progo. Minister za infrastrukturo

Jernej Vrtovec je že večkrat izjavil, daje treba

naložbe nadaljevati z večjim zagonom kot

doslej. »Epidemija je priložnost za pospeši-

tev postopkov umeščanja objektov v prostor

in pridobivanja okoljevarstvenih ter gradbe-
nih dovoljenj«, pravi Vrtovec. Napovedal je

tudi namenska sredstva za gradnjo železniške

infrastrukture, da bomo lahko sledili ciljem
evropskega zelenega dogovora.

Na urnik se bo zdaj končno uvrstila tudi

druga faza prenove gorenjske proge (od Kra-

nja do Jesenic), ki je lani izpadla iz načrtov,

zdaj pa so za ta odsek našli 25 milijonov evrov

v podnebnem skladu, preostanek denarja bodo

pripeljali v projekt pozneje. Skupna vrednost

prenove proge Kranj -Jesenice je približno

sto milijonov evrov, dela naj bi se končala leta

2023. Do takrat naj bi vrisali tudi traso za drugi
tir do Jesenic. Razmeroma hitro pa bi lahko

zagnali prenovo proge Divača-Ljubljana, saj

je pripravljenih za 200 do 300 milijonov evrov

projektov, na DRSI bi lahko takoj šli v razpise

za izbiro izvajalcev.

Kje smo z regionalnimi progami?
DRSI ima v teku tudi skoraj 80 projektov na

cestah, gre za manjše prenove v vrednosti od pet
do osem milijonov evrov, ki pa so pomembne

za lokalna gradbena podjetja. Za zdaj je glav-

na uganka, kdaj bodo prišle na vrsto nadgra-
dnje regionalnih prog, ki so pogoj za izboljšave
potniškega prometa v okolici Ljubljane - med

njimi so denimo proge proti Kamniku, Kranju,

Grosuplju. Ti projekti še vedno niso pripravlje-

ni, enako velja za železniško vozlišče Ljublja-

na. Železniško vozlišče Ljubljana, kamor sodi

morebitna poglobitev ali obvoznica za tovorni

projekt, je več milijard evrov vredna naložba,

ki bi lahko bila eden izmed projektov za okre-

vanje po krizi, vendar se prostorske priprave še

sploh niso začele.

DRSI ima v teku tudi skoraj 80 projektov na

cestah, gre za manjše prenove v vrednosti od pet

do osem milijonov evrov, ki pa so pomembne za

lokalna gradbena podjetja.

Energetska prenova stavb bi lahko dosegla okoli

sto milijonov evrov na leto, od tega bi prenova

stavb javnega sektorja pomenila polovico.

Predlogi strateškega sveta za investicije

in gradbeništvo

Pri strateškem svetu za investicije in gradbe-

ništvo, ki deluje pri GZS, ugotavljajo, da se bo

obseg načrtovanih naložb v nizke in visoke

gradnje v letu 2020 zaradi COVID-19 pred-

vsem pri zasebnih investitorjih zmanjšal za

vsaj 200 milijonov evrov od prvotno predvi-

denega. »Nemčija bo letos kljub pandemiji

povečala naložbe za dva do tri odstotke glede

na leto 2019, zato bi morali tudi v Sloveniji

povečati javne naložbe za blažitev učinkov

Razmeroma hitro

bi Lahko zagnali

prenovo proge
Divača-Ljubljana,

pripravljenih je od

200 do 300 mili-
jonov evrov pro-
jektov, na DRSI

bi se lahko takoj

lotili priprave

razpisov za izbiro

izvajalcev.

Upam na konkre-

tno evropsko

finančno podpo-

ro prek skupne

fiskalne politike,

ker ima monetar-
na politika svoje

limite. Upam

tudi, da bo dobil

pospešek zeleni

dogovor, poudarja

Marko Jaklič,

ekonomist in član

vladne protikrizne

posvetovalne

ekipe.
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pandemije. Trenutne načrte bi morali pove-
čati za več sto milijonov evrov,« pravi Sloven-

ko Henigman, sekretar strateškega sveta za

investicije in gradbeništvo. Zato poleg načr-

tovanih projektov predlagajo več dodatnih.

� Naložbe v preplastitve vozišč na avtocestah

in državnih cestah pri Darsu in Direkciji za

infrastrukturo. To je mogoče hitro pripravi-

ti, razpisati in izvesti. Zaradi znižane cene

bitumna bi lahko bile cene konkurenčne.

� Letos bomo po proračunu DRSI v državne

ceste vložili za 70 milijonov evrov manj

(30 odstotkov manj), kar je bil odstop od

zlatega investicijskega pravila za obdobje
2018-2023. Ker je bil del projektov že

pripravljen, se lahko hitro naredijo izved-

beni načrti.

� Izvesti je mogoče vzdrževalna dela na pod-
ročju vodotokov in naložbe v vodno infra-
strukturo. Pripravljeni so načrti za nama-
kalne sisteme, regulacije in melioracije.

� Vlaganja v energetsko in trdnostno sanacijo

stavb, ki so v lasti države, naročnik bi bilo

ministrstvo za javno upravo.
�Nujen je začetek gradnje hidroelektrarne

Mokrice in drugih objektov v energetiki.
� Gradnja stanovanj za zasebne in javne inve-

stitorje. S tem bi mladim omogočili, da se

postavijo na noge, hkrati pa bi razvili trg
neprofitnih najemniških stanovanj.

� Gradnja domov za ostarele je v Sloveniji

povsem zastala, kar je glede na staranje pre-
bivalstva nerazumljivo in tudi nedopustno.

� Zasebna vlaganja v industriji in turizmu: pri

številnih projektih se izredno počasi izdaja-
jo dovoljenja. Ker bodo zasebni investitorji

zelo previdni pri zagonu ali nadaljevanju
naložb, predlagajo dodatne spodbude v

letih 2020 in 2021 (s povečevanjem davčne

olajšave s 40 na 60 odstotkov naložbe in da

se v davčno olajšavo štejejo tudi naložbe v

hale in proizvodne obrate ter podobno).
Za pospešitev vseh projektov je treba debi-

rokratizirati državo, veliko hitreje izdajati
okoljska in gradbena dovoljenja ter veliko bolj
učinkovito oddajati dela vsem v verigi: projek-

tantom, inženiringom, inštitutom in gradbe-
nim izvajalcem, pravijo pri strateškem svetu
za naložbe in gradbeništvo.

Sto milijonov evrov na leto

za energetske prenove stavb

V energetiki je največja priložnost za krepitev
gospodarske aktivnosti v energetski prenovi

stavb. Vrednost takšnih del bi lahko dosegla
okoli sto milijonov evrov na leto, od tega bi pre-

nova stavb javnega sektorja pomenila polovico.
Sredstev za spodbude takšnih prenov je dovolj,
ozko grlo pa je bilo zadnja leta pomanjkanje
usposobljenih izvajalcev. Če bi nastal zastoj pri

drugih infrastrukturnih naložbah, bi se lahko

izvajalci vsaj deloma preusmerili v energetsko
prenovo stavb.

Hidroelektrarne, omrežje,
trajnostna mobilnost

Energetski projekt, ki bi pripomogel h gospo-
darski rasti, bi bil začetek gradnje hidroelek-
trarne Mokrice. Veliko večino del in opreme

za hidroelektrarne namreč zagotovijo doma-
ča podjetja. Vendar pa je projekt zastal zaradi

odločitve upravnega sodišča, kije zahtevalo
vnovično izdelavo presoje vplivov na okolje.
Kdaj ga bodo zagnali, niso natančno napove-
dali, v Nacionalnem energetskem in podneb-
nem načrtu pa je predvideno, da bo hidro-

elektrarna končana do leta 2025. Naložba v

HE Mokrice je bila ocenjena na 181 milijo-

nov evrov, vendar utegnejo zamude stroške
zvišati.

Elektroenergetske družbe sicer za letos

načrtujejo naložbe v krepitev omrežja, pred-

vsem v daljnovode in transformatorske posta-

je, in v projekte pametnega omrežja.

Pri plinski infrastrukturi bo največja nalož-

ba v prenosni plinovod od Vodic do ljubljan-
ske Termoelektrarne Toplarne. Izpeljala jo bo

družba Plinovodi, ki za letos načrtuje skupaj

za 20 milijonov evrov investicij. Plinovod pot-
rebujejo zaradi zamenjave dveh premogovnih
kotlov s plinskimi v Termoelektrarni Toplarni.
V pogajanjih so se dogovorili za ceno plinskih
kotlov: 123 milijonov evrov.

Z energetiko so povezane tudi številne nalož-
be, kijih spodbujajo z nepovratnimi sredstvi

in ugodnimi posojili. Med njimi so naložbe v

trajnostno mobilnost, na primer v e-polnilni-

ce, v postavitev sončnih elektrarn, zamenja-

vo kotlovnic in grelnikov na fosilna goriva, v

»
Načrt naložb

do leta 2050, ki

je sestavni del

koalicijske po-
godbe nove vlade,

predvideva vsako

leto med 400 in

600 milijoni evrov

naložb v žele-

znice. Gradnjo bi

financirali z izdajo

infrastrukturnih

obveznic, pravi

ekonomist

Jože P. Dami-

jan.

Nemčija bo letos

povečala nalož-

be za dva do tri

odstotke glede

na lani, zato bi

morali tudi v

Sloveniji povečati

javne naložbe za

blažitev učinkov

epidemije. Tre-

nutne načrte bi

morali povečati za
več sto milijonov

evrov,« pravi

Slovenko Heni-

gman, sekretar

strateškega sveta
za investicije in
gradbeništvo pri

GZS.
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Na dopisni seji je vlada sprejela novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja
in zbiranja na javnih površinah, ki dopušča določeno športno udejstvovanje.
Dovoljena so tudi sezonska in vzdrževalna dela na zasebnih zemljiščih izven
občine.

Vlada je na sinočnji dopisni seji izdala Odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih krajih, površinah in mestih v Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin in ga objavi v

Uradnem listu Republike Slovenije. Novi odlok o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na

javnih mestih dopušča nekatere športne aktivnosti posameznikov v svoji občini, pa tudi vzdrževalna in

sezonska dela na zasebnih zemljiščih izven občine prebivanja.

Dopustne športne dejavnosti

NOVO: Omiljeno gibanje izven občine,
dopuščene tudi določene športne
aktivnosti
Ptujinfo 16. April 2020 07:36 v Politika in gospodarstvo
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V občini prebivališča se tako po novem lahko izvaja športno-rekreacijsko dejavnost

individualnega značaja ob upoštevanju varnostne razdalje. Gre za na primer tek, kolesarjenje,

golf in jogo. Dovoljena je tudi športna dejavnost, pri kateri ni stikov z drugimi posamezniki,

to so na primer tenis, badminton in balinanje. 

Dovoljeno prehajanje med lastnimi nepremičninami

Posameznikom in družinskim članov oziroma članom skupnega gospodinjstva je zaradi izvajanja

vzdrževalnih del ali sezonskih opravil dovoljen prihod, odhod in zadrževanje na zasebnem zemljišču ali

objektu izven občine prebivališča. Dostop je dovoljen le po najbližji javni cesti ali javni poti. 

V času zadrževanja na zasebnem zemljišču ali objektu izven občine prebivališča, pa mora

posameznik imeti pri sebi listino, ki dokazuje njegovo pravico uporabe zemljišča ali objekt in

to dokazilo na zahtevo inšpektorja ali policista tudi pokazati. 

Ustavno sodišče naj zavrne pobudo o oceni ustavnosti prepovedi gibanja izven

občin 

Sprejete so bile še spremembe odlokov, s katerimi se podaljšuje veljavnost vozniških dovoljenj do 17.
junija ter podaljšuje tudi veljavnost prometnih dovoljenj in prepoved izvajanja tehničnih pregledov.

Vlada je obravnavala tudi odgovor na pobudo in dopolnitev pobude za začetek postopka za oceno

ustavnosti Odloka o začasni splošni prepovedi gibanja in zbiranja ljudi na javnih mestih in površinah v

Republiki Sloveniji ter prepovedi gibanja izven občin ter na predlog za zadržanje njegovega izvrševanja.

Strokovni vodja ptujske bolnišnice: »Vsaj do cepiva bo življenje povsem
spremenjeno«0
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Po vladnem mnenju je pobuda očitno neutemeljena, zato Ustavnemu sodišču Republike

Slovenije predlaga, da jo zavrne, so zapisali v sporočilu za javnost.

Ustavno sodišče bo sicer pobudo obravnavalo danes, ni pa razkrito, kdo je vlagatelj pobude.

Vlada danes glede dodatnega sproščanja ukrepov

Na današnji seji bo vlada morda že odločila o sprostitvi nekaterih ukrepov, to bo odvisno od današnjih

podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah. V prvi fazi naj bi

sledili Avstriji glede odprtja nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri in dela v gradbeništvu.
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 Ob upoštevanju ohranjanja varne razdalje
do drugih oseb lahko na prostem v svoji
občini izvajamo športnorekreacijsko
dejavnost individualnega značaja, kot je
denimo tek. Fotografija je ilustrativna.
(Foto: arhiv DL)

Dovoljene nekatere športne aktivnosti in
vzdrževalna dela zunaj občin
16.4.2020 | 09:00
Ljubljana - Vlada je na včerajšnji dopisni seji
izdala novi odlok o začasni splošni prepovedi
zadrževanja na javnih površinah ter gibanja zunaj
občin, s katerim dopušča nekatere športne
aktivnosti posameznikov v svoji občini, pa tudi
vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih
zemljiščih zunaj občine prebivanja.

S tem odlokom, ki začne veljati v soboto in velja
do preklica, je zaradi zajezitve in obvladovanja
epidemije covida-19 še naprej prepovedano
gibanje in zbiranje ljudi na javnih krajih in
površinah, dostop na javne kraje in površine ter
gibanje izven občine stalnega ali začasnega prebivališča, dopušča pa tudi
izjeme, denimo dostop do trgovin, lekarn, opravljanje gospodarskih, kmetijskih in
gozdarskih dejavnosti ter med drugim varstvo in pomoč osebam, ki so potrebne
podpore, oziroma zaradi oskrbe ali nege družinskih članov.

Sicer pa lahko v skladu s tokratnim odlokom posameznik, ob upoštevanju
ohranjanja varne razdalje do drugih oseb, na prostem v svoji občini izvaja
športno-rekreacijsko dejavnost individualnega značaja (na primer tek,
kolesarjenje, golf, joga) ali izvaja takšno športno-rekreacijsko dejavnost, pri kateri
ob običajnem izvajanju ni mogoč stik z drugimi posamezniki (npr. tenis,
badminton, balinanje).

Prav tako je posameznikom in skupinam oseb, če gre za ožje družinske člane ali
člane skupnega gospodinjstva, zaradi izvajanja vzdrževalnih del ali sezonskih
opravil dovoljen prihod, odhod in zadrževanje na zasebnem zemljišču ali objektu
izven občine prebivališča. Dostop na zasebno zemljišče ali objekt v občino izven
občine prebivališča je dovoljen le po najbližji javni cesti ali javni poti.
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V času zadrževanja na zasebnem zemljišču ali bivanja v objektu se mora
posameznik izogibati stikom z drugimi posamezniki ali skupinami oseb, razen če
gre za izjeme v skladu z odlokom, kot so denimo družine, so sporočili iz
vladnega urada za komuniciranje po včerajšnji dopisni seji vlade.

Globe za prekrške po tem odloku se izrekajo po zakonu, ki ureja nalezljive
bolezni. Izvajanje tega odloka poleg pristojnih inšpekcijskih služb nadzoruje tudi
policija v okviru svojih pristojnosti.

Rahljanje ukrepov

Vlada utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo
odvisno od današnjih podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter
stanja v bolnišnicah.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem
omejevalnih ukrepov zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi
val rahljanja ukrepov pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili
za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17.
junija ter prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim
inštitutom za zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s
predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje
odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost
in organizacijo dela s ciljem preprečitve prenosa okužbe na delovnem mestu.
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Tretja razvojna os: Gradnja kot izhod
iz koronakrize

Jernej Vrtovec: ”Umeščanje nekaterih odsekov poteka z manjšimi težavami pri nekaterih nosilcih urejanja
prostora, kar pa naj še ne bi vplivalo na podaljševanje rokov sprejetja DPN.” 

Aktualno

V času pisanja odgovora na tožbo na upravno sodišče ministrstvo za
okolje sporoča, da pospešeno vodi pripravo državnih prostorskih načrtov
tudi za državni cesti Slovenj Gradec-Dravograd in Otiški Vrh-Holmec.

Kot smo poročali, je novomeško Združenje ROVO na upravno sodišče vložilo tožbo zoper izdano
gradbeno dovoljenje za začetek del na odseku Gaberke, s predlogom za izdajo začasne odredbe.
Pristojno ministrstvo - za okolje in prostor (MOP) - bo na tožbo odgovorilo v roku, medtem ko je na
izdajo začasne odredbe že odgovorilo. Tožba, ki je vzbudila ogorčenje na Koroškem in v savinjsko-
šaleški regiji, v GZS in OZ Slovenije, pomeni nov zaplet za začetek del nujne cestne povezave.
MOP bo odgovoril tako na izdajo začasne odredbe kot na podano tožbo. Sicer so na naša
poizvedovanja, kakšne zamude lahko ta pomeni za projekt, zaradi postopka, ki je v teku, niso želeli
komentirati.

MOP: Do Slovenj Gradca v zadnji četrtini, do Holmca v prvi
 Na ministrstvu so zapisali, da izboljšanje prometne povezave "podpirajo in udejanjajo" s pripravo
prostorskih načrtov, kasneje pa tudi v postopkih izdaje gradbenih dovoljenj. Sporočajo, da
"pospešeno vodijo pripravo dveh državnih prostorskih načrtov (DPN), in sicer za trasi Slovenj
Gradec-Dravograd in Otiški Vrh-Holmec."  Na odseku Slovenj Gradec-Dravograd je postopek
umeščanja v prostor oziroma priprava DPN v zadnji četrtini (na podlagi pripomb javnosti na rešitve v
osnutku so v izdelavi strokovne podlage za optimizacijo rešitev),  na odseku Otiški Vrh-Holmec pa je
postopek priprave DPN v prvi četrtini, to je pred pripravo študije variant. Medtem ko je bilo na na
odseku med Šentrupertom in Velenjem - jug umeščanje v prostor zaključeno s sprejetjem DPN
januarja 2017. Minister za infrastrukturo Jernej Vrtovec meni, da je infrastruktura osnova za nove
investicije v obeh regijah, za njihovo povezanost z osrednjo Slovenijo in hkrati decentralizacijo. "Smo
dovolj bogata država, da ljudem to zagotovimo," je zapisal.

Vrtovec: Velenje - jug-Slovenj Gradec predvidoma 2025.
Od ministra smo želeli izvedeti tudi časovne roke - kdaj bo Koroška povezana z avtocestnim križem
po njegovih načrtih in kdaj bo tretja os speljana tudi naprej, do mejnega prehoda Holmec.

Robert Balen
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Premogovnik: Ni vplivov na rudarjenje
Iz Premogovnika Velenje so sporočili, da ne nasprotujejo gradnji tretje razvojne osi čez del
njegovega pridobivalnega območja, trasa pa ne poteka po območju, ki bi bilo pod vplivi
odkopavanja premoga. Poudarili so, da so bili aktivno vključeni v umeščanje odseka v
prostor, kjer so sodelovali tako z načrtovalci trase kot z lokalno skupnostjo in državo.
"Premogovnik je že v fazi pridobivanja dokumentacije, v soglasju k državnemu
prostorskemu načrtu, ki ga je izdal leta 2013, navedel, da del trase tretje razvojne osi sicer
v manjši meri poteka znotraj pridobivalnega prostora, vendar na območju, kjer ne
pričakujemo več premikov terena zaradi odkopavanja premoga. Pod predvideno traso ni
nobenega aktivnega rova in nikjer na območju trase z geomehanskega stališča ni
poslabšana situacija zaradi rudarjenja," so zapisali v Premogovniku.

"Napovedovanje začetka in konca gradnje je izredno nehvaležno, saj različni akterji na vsak način
želijo negativno vplivati na projekt. Žal ni vse odvisno od vlade, ki si ta projekt srčno želi, ali ministra.
Kar lahko obljubim kot minister za infrastrukturo, je, da trdo stojimo za projektom gradnje tretje
razvojne osi in si bomo skupaj z investitorjem, družbo Dars, prizadevali, da bo gradnja stekla čim
prej. Zagotovo bomo poskušali slediti dogovorjenemu časovnemu načrtu, je pa res, da različne
spremembe v postopku pustijo sledi predvsem v obliki časovne izgube. Konec gradnje odseka
Velenje - jug-Slovenj Gradec jug je predviden v letu 2025, odsek do Velenja pa leto dni kasneje
(zaradi čakanja na odločitev ustavnega sodišča). Umeščanje nekaterih odsekov poteka z manjšimi
težavami pri nekaterih nosilcih urejanja prostora, kar pa v tem trenutku naj še ne bi vplivalo na
podaljševanje rokov sprejetja DPN," je zapisal.

Zakaj ne bi pognali gradnje
Ministra smo izzvali tudi z vprašanjem, ali ne vidi prav pospešitve gradnje kot eno od rešitev za
izhod iz koronakrize in priložnost za aktiviranje gradbeništva. "Strinjam se. Kot ste najbrž opazili,
sem v teh prvih tednih ministrskega dela, ki so ga zaznamovala predvsem prizadevanja za zajezitev
širjenja koronavirusa, večkrat opozoril tudi na čas, ko bo epidemija minila in bo treba čim prej
zagnati gospodarstvo. Pri tem ima še poseben pomen gradbeništvo kot panoga, ki ima velik
multiplikativni učinek na gospodarsko rast. O ukrepih v tej smeri sem se tudi pogovarjal s kolegi
ministri (z ministrstva za javno upravo, ministrstva za okolje in prostor ter ministrstva za gospodarski
razvoj in tehnologijo), da bi, kolikor je mogoče, pomagali gospodarskim subjektom in investitorjem
ter odpravili nepotrebne administrativne ovire. Tudi z vodstvom družbe Dars in naše Direkcije za
infrastrukturo se o tem veliko pogovarjamo in skušamo ohraniti gradbišča v pogonu tudi v tem
težkem času, seveda ob predpostavki, da je za zdravje delavcev poskrbljeno," je zapisal Vrtovec.

MOV: Neupravičeno in zlonamerno
Mestna občina Velenje (MOV) je prepričana, da Združenje ROVO ni procesno legitimirano
za vložitev tožbe, saj ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje
gradbenega dovoljenja za novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo
objektov ter pripadajoče komunalne infrastrukture na območju priključka Gaberke - sklop D,
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zaradi česar ni upravičeno do vložitve tožbe. Očitno je tudi, da napadeno gradbeno
dovoljenje ne posega v pravice in pravne koristi Združenja ROVO. Tožbo je po prepričanju
Občine Velenje treba zavreči, kar bo v odgovoru na tožbo, skupaj s predlogom za priznanje
položaja stranskega udeleženca Mestni občini Velenje v tem upravnem sporu, tudi
predlagala.

Ekonomist Matej Lahovnik soglaša, da je v času krize projekte, kot je tretja razvojna os, treba
pospešiti. "Tretja razvojna os je ključen strateški razvojni projekt tako za državo kot za regije ob njej,
zato jo je treba pospešiti in ne zavirati ali celo minirati. Gradbeništvo ima visoke multiplikativne
učinke in v teh časih si lahko samo želimo čim več takšnih 'ready to go' projektov, ker se z njimi
kratkoročno ohranja zaposlenost v gradbeništvu in povezanih dejavnostih, na dolgi rok pa prispeva k
razvoju Koroške in Šaleške doline. Ta poskus oviranja kaže tudi na nujno in prioritetno poenostavitev
postopkov umeščanja ključnih infrastrukturnih projektov v prostor, da se lahko čim prej izvedejo."
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V Mariboru zaposlijo vodjo bančne
poslovalnice, delo tudi za šivilje in
voznike tovornjakov

Aktualno

Prosta delovna mesta so. Poglejte, koga takoj zaposlijo v Mariboru. Za
vas smo tudi ta teden izbrali nekaj aktualnih zaposlitvenih oglasov.
Telefonistu ponujajo med 700 do 900 evrov plače.

BKS Bank išče vodjo poslovne enote v Mariboru
BKS Bank, ki v Avstriji posluje že od leta 1922, od leta 2004 pa tudi v Sloveniji, išče vodjo svoje
poslovne enote v Mariboru. Od kandidatov pričakuje odlično poznavanje bančnih in finančnih poslov
ter poslovanje z vrednostnimi papirji. Vsaj 5 let delovnih izkušenj v banki oziroma na primerljivem
delovnem mestu, zaželena je tudi licenca za zavarovalnega zastopnika ali posrednika ali licenca za
opravljanje poslov borznega posredovanja in investicijskega svetovanja. Poleg tega tudi visoka
raven računalniške pismenosti, dobro znanje angleščine in/ali nemščine, vodstvene in
komunikacijske sposobnosti. Prijave z življenjepisom, dokazili o izobrazbi, nekaznovanosti in opisom
dosedanjih izkušenj, morate poslati do 24. aprila na elektronski naslov: kadrovska@bksbank.si ali
poštni naslov: BKS Bank AG, Bančna podružnica,Kadrovska služba,Verovškova 55 a, 1000
Ljubljana. Več podrobnosti na spletnem portalu.

Delo za gradbenega inženirja 
Podjetje FM Projekt za nedoločen čas, s trimesečnim poskusnim delom, zaposli inženerja gradbene
stroke za vodenje projektov. Kandidati morajo imeti visokošolsko izobrazbo 1. stopnje, vpisani
morajo biti pri inženirski zbornici, imeti morajo vozniški izpit, zaželjeno je znanje angleščine in
nemščine. Če vas delo zanima, lahko dobite več informacij pri Juretu Mergedušu, na telefonski
številki 041 325 774 ali elektronskem naslovu: jure@fmprojekt.si. Prijavo lahko oddate tudi preko
spletnega portala MojeDelo. Več podrobnosti najdete tukaj.

Takoj zaposlijo šiviljo, tudi priučeno
V podjetju Z-LINE Automotive v Mariboru imajo delo za šiviljo. Kaj bodo vaše delovne naloge?
Šivanje na industrijskem šivalnem stroju, ročno krojenje, uporaba krojnih pol za šivanje različnih
podložnih materialov. Od kandidatk pričakujejo IV. stopnjo izobrazbe tekstilne smeri, lahko ste tudi
priučena šivilja, dve leti delovnih izkušenj in vozniški izpit. Življenjepis pošljite na a.guzej@z-

Shutterstock
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line.si ali pokličite na telefonsko številko 059 337 595 Andrejo Guzej. Prijave sprejemamo do 8.
maja. Več informacij na spletni strani.

Telefonistu ponujajo med 700 in 900 evri plače
V podjetju Ekosistem plus, ki se ukvarja s prodajo ekotehnološki izdelek za gospodinjstvo, s
poudarkom na izboljšanju zdravja in kakovosti življenja, zaposlijo telefonista v Mariboru. Kaj bodo
vaše delovne naloge? Anketiranje in dogovarjanje terminov za obisk terenskih sodelavcev pri
strankah (ni prodaja). Od kandidatov pričakujejo tekoče govorjenje slovenščine, vztrajnost, učljivost,
komunikacijske sposobnosti, delovne navade. Zaposlitev je za nedoločen čas, z enomesečnim
poskusnim delom. Ponujajo plačo med 700 in 900 evri bruto in variabilni dodatek za delovno
uspešnost. Prijave s kratkim življenjepisom pošljite na ekosistem.plus@gmail.com do 25. aprila. Več
informacij o podjetju najdete na spletnem portalu .

Proste nedelje za voznike tovornjakov
Podjetje Cash & Carry v Mariboru išče več voznikov tovornih avtomobilov za razvoz blaga. Prijavite
se lahko, če imate končano poklicno šolo za voznika motornih vozil ali končano najmanj IV. stopnjo
izobrazbe ter vozniški izpit B in C kategorije. Kaj ponujajo? Redno plačilo in višji regres kot ga
določa kolektivna pogodba za trgovino, proste nedelje, možnost koriščenja počitniških enot,
vplačevanje premije dodatnega pokojninskega zavarovanja. Zaposlitev je za nedoločen čas, s
trimesečnim poskusnim delom. Prijave z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju pogojev pošljite
preko spletnega obrazca na portalu Optius, do 20. aprila. Več podatkov najdete tukaj.
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Kako do gradbenega dovoljenja
Upravne enote zaradi izrednih ukrepov gradbena dovoljenja izdajo samo v nujnih zadevah, enako velja

za osebno vročanje dokumentov.

Simon Šubic

Radovljica - Zbornica grad-
beništva in industrije grad-
benega materiala pri Gospo-
darski zbornici Slovenije je
pred kratkim opozorila, da
so se v času epidemije nove-

ga koronavirusa postopki za

izdajo gradbenih dovoljenj

na vseh upravnih enotah
skorajda ustavili, kar »do-
datno in po nepotrebnem
omejuje gospodarsko aktiv-
nost v Sloveniji med krizo
in po njej«. Ker si za prido-
bitev gradbenega dovoljenja

ta trenutek prizadeva tudi
marsikateri posamični in-
vestitor, smo se pozanimali,

kako trenutno sploh poteka-

jo postopki za izdajo gradbe-

nih dovoljenj.

Na Upravni enoti (UE) Ra-

dovljica so razložili, da se po-
stopki v upravnih zadevah

na področju gradbenih za-

dev, razen v nujnih zade-
vah, vodijo ob upoštevanju
omejitev iz zakona o zača-

snih ukrepih v zvezi s sod-
nimi, upravnimi in drugi-

mi javnopravnimi zadeva-
mi za obvladovanje širje-
nja nalezljive bolezni co-

vid-19 (ZZUSUDJZ). To po-
meni, da se tudi v postopkih
izdaje gradbenega dovolje-

nja ne omogoča vlaganje pi-
snih in ustnih vlog ter daja-

nje ustnih izjav, razen vlog

za uveljavitev pravic, ki se

obravnavajo v skrajšanem

ugotovitvenem postopku.

Vlogo s priloženo dokumen-
tacijo je tako mogoče vložiti
le po pošti ali po elektronski
poti, brez varnega elektron-
skega podpisa. Prav tako se,

razen v nujnih zadevah, ne

izvajajo ustne obravnave in
druga procesna dejanja, kjer

so uradna oseba, stranka ali
drug udeleženec lahko v ne-

posrednem stiku.
Gradbena dovoljenja tako

trenutno na upravnih eno-

tah izdajajo le v nujnih za-

devah, enako velja tudi za

uporabna dovoljenja. In kaj

so nujne zadeve? Na UE Ra-

dovljica odgovarjajo, da od-
ločitev, ali gre za nujni po-
stopek, sprejemajo za posa-
mezne konkretne zadeve.

Interventni zakon med dru-
gim kot kriterije za določi-
tev nujnih postopkov določa
premoženje večje vrednos-
ti, če je od odločitve v zadevi

odvisno preživljanje stranke

in če je od odločitve odvisno
uveljavljanje drugih pravic.
»Glede na namen te določ-
be med nujne zadeve lahko
med drugim štejemo izda-

jo aktov, ki so nujni za grad-
njo stanovanjskih objektov,

javne infrastrukture, gospo-
darske infrastrukture, izva-
janje javnih storitev, javne
gospodarske službe, javna
pooblastila,« so pojasnili. -

V skladu z interventnim
zakonom se v trenutnih raz-

merah roki, ki bi se sicer iz-

tekli v času epidemije, izte-
čejo osmi dan od dneva pre-
nehanja ukrepov po inter-
ventnem zakonu, ki naj bi
veljali do preklica, najdlje pa
do 1. julija. Ob tem je treba

opozoriti, da se trenutno, ra-

zen v nujnih zadevah, oseb-
no vročanje dokumentov ne

opravlja, pravnomočnost

gradbenega dovoljenja pa
je vezana ravno na pravilno
vročitev.

Na UE Radovljica so sicer
v prvem letošnjem četrtle-
tju prejeli 37 vlog za izdajo

gradbenega dovoljenja, lani

v enakem obdobju pa 42.
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V Čentibi
glamping

Občina Lendava išče graditelja
štirih glamping enot pri kolesar-
skem centru Murania v Čentibi.

Gradili jih bodo v okviru čezmej-
nega projekta Interreg Slovenija-
-Madžarska Iron Curtain Cycling,
pri katerem je lendavska občina

partnerica. Z njim pa želijo vzpo-

staviti skupne kolesarske točke na
območju, ki ga je nekoč delila že-
lezna zavesa.

Gre za manj zahtevne enopro-

storske objekte, ki jih bodo prik-
ljučili na električno, vodovodno in
kanalizacijsko omrežje, pred vho-
dom pa bo tlakovana površina.
Gradbeno dovoljenje je še v po-
stopku pridobivanja, prijavitelji

za izvedbo del male vrednosti pa
lahko v primeru izbire pričakujejo

en krog pogajanj. Dela naj bi zače-
li konec julija.
Majda Horvat
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Splošno

Tožbo združenja ROVO je potrebno
zavreči

Velenje, 16. april 2020 – V tem tednu bomo pri Upravnem sodišču Republike Slovenije, zaradi

varovanja pravnih koristi Mestne občine Velenje in njenih občank in občanov, hkrati z

odgovorom na tožbo, vložili tudi predlog za priznanje položaja stranskega udeleženca Mestni

občini Velenje v tem upravnem sporu. Po preučitvi tožbe združenja ROVO smo trdno prepričani,

da združenje ni procesno legitimirano za vložitev tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek izdaje

gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno odločanje Ministrstvu za

okolje po pravilih gradbene zakonodaje za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem

postopku.

Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega

dovoljenja za novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo objektov ter

pripadajoče komunalne infrastrukture na območju priključka Gaberke – sklop D, zaradi česar ni

upravičeno za vložitev tožbe in jo je potrebno zavreči. Očitno je, da napadeno gradbeno dovoljenje ne

posega v pravice in pravne koristi združenja ROVO, temveč gre zgolj za zlonamerno preprečevanje

napredka gospodarskega razvoja Mestne občine Velenje.

V Mestni občini Velenje si že ves čas prizadevamo za čimprejšnjo izgradnjo nujno potrebne 3. razvojne

osi in zato aktivno spremljamo in spodbujamo postopke za začetek gradnje. Podžupan Peter Dermol, ki

je tudi član Koordinacijskega odbora za spremljanje izgradnje 3. razvojne osi na Koroško, ponovno

opozarja na nujnost te povezave za nadaljnji gospodarski razvoj Šaleške in Savinjske doline ter

Si24.news 16.04.2020 
Četrtek, 10:04Država: Slovenija
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Koroške. Vsak časovni odmik začetka gradnje povzroča nepopravljivo gospodarsko škodo in vlagatelji

pritožb bi morali za povzročeno škodo tudi odškodninsko odgovarjati.

Prijazen pozdrav,

Služba za odnose z javnostmi Mestne občine Velenje

16. 4. 2020
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Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči
16. 4. 2020
V tem tednu bomo pri Upravnem sodišču Republike Slovenije, zaradi varovanja pravnih koristi Mestne občine
Velenje in njenih občank in občanov, hkrati z odgovorom na tožbo, vložili tudi predlog za priznanje položaja
stranskega udeleženca Mestni občini Velenje v tem upravnem sporu. Po preučitvi tožbe združenja ROVO smo
trdno prepričani, da združenje ni procesno legitimirano za vložitev tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek
izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno odločanje Ministrstvu za okolje po
pravilih gradbene zakonodaje za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem postopku.

Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega dovoljenja za
novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo objektov ter pripadajoče komunalne infrastrukture na
območju priključka Gaberke – sklop D, zaradi česar ni upravičeno za vložitev tožbe in jo je potrebno zavreči. Očitno je,
da napadeno gradbeno dovoljenje ne posega v pravice in pravne koristi združenja ROVO, temveč gre zgolj za
zlonamerno preprečevanje napredka gospodarskega razvoja Mestne občine Velenje.

V Mestni občini Velenje si že ves čas prizadevamo za čimprejšnjo izgradnjo nujno potrebne 3. razvojne osi in zato
aktivno spremljamo in spodbujamo postopke za začetek gradnje. Podžupan Peter Dermol, ki je tudi član
Koordinacijskega odbora za spremljanje izgradnje 3. razvojne osi na Koroško, ponovno opozarja na nujnost te
povezave za nadaljnji gospodarski razvoj Šaleške in Savinjske doline ter Koroške. Vsak časovni odmik začetka gradnje
povzroča nepopravljivo gospodarsko škodo in vlagatelji pritožb bi morali za povzročeno škodo tudi odškodninsko
odgovarjati.

Prijazen pozdrav,

Služba za odnose z javnostmi Mestne občine Velenje

Velenje.si 16.04.2020 
Četrtek, 08:31Država: Slovenija
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Tožbo združenja ROVO je potrebno zavreči

16. apr 2020

V tem tednu bomo pri Upravnem sodišču Republike Slovenije, zaradi varovanja pravnih koristi Mestne občine
Velenje in njenih občank in občanov, hkrati z odgovorom na tožbo, vložili tudi predlog za priznanje položaja
stranskega udeleženca Mestni občini Velenje v tem upravnem sporu. Po preučitvi tožbe združenja ROVO smo
trdno prepričani, da združenje ni procesno legitimirano za vložitev tožbe, s katero zahtevajo, da se postopek
izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v ponovno odločanje Ministrstvu za okolje po
pravilih gradbene zakonodaje za izdajo gradbenega dovoljenja po integralnem postopku.

Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega dovoljenja za
novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo objektov ter pripadajoče komunalne infrastrukture
na območju priključka Gaberke – sklop D, zaradi česar ni upravičeno za vložitev tožbe in jo je potrebno zavreči.
Očitno je, da napadeno gradbeno dovoljenje ne posega v pravice in pravne koristi združenja ROVO, temveč gre
zgolj za zlonamerno preprečevanje napredka gospodarskega razvoja Mestne občine Velenje.

V Mestni občini Velenje si že ves čas prizadevamo za čimprejšnjo izgradnjo nujno potrebne 3. razvojne osi in zato
aktivno spremljamo in spodbujamo postopke za začetek gradnje. Podžupan Peter Dermol, ki je tudi član
Koordinacijskega odbora za spremljanje izgradnje 3. razvojne osi na Koroško, ponovno opozarja na nujnost te
povezave za nadaljnji gospodarski razvoj Šaleške in Savinjske doline ter Koroške. Vsak časovni odmik začetka
gradnje povzroča nepopravljivo gospodarsko škodo in vlagatelji pritožb bi morali za povzročeno škodo tudi
odškodninsko odgovarjati.

----
Vir: Služba za odnose z javnostmi Mestne občine Velenje

Velenje.com 16.04.2020 
Četrtek, 08:35Država: Slovenija
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Prenova Osnovne šole Prežihov Voranc v Dolini

Preložili so začetek del

Občinska uprava iz Doline

si je pred nekaj leti zada-

la velikopotezen cilj, da

korenito obnovi poslopje osnov-

ne šole Prežihovega Voranca v
Dolini in ga prilagodi najsodob-
nejšim standardom. Poslopje šole

Prežihovega Voranca so zgradili
na koncu šestdesetih let prejšnje-
ga stoletja, izpraznili pa so jo leta

2015, ko so v lepilu talnih gumi-

jastih ploščic odkrili azbestna

vlakna.

Projekt o koreniti prenovi so
začeli s pripravo prijave na evrop-

ska sredstva. V sklopu priprave te-

ga projekta so z dolinsko upravo

sodelovali strokovnjaki fakultete
za inženirstvo in arhitekturo

tržaške univerze ter pedagoških
fakultet tržaške univerze in Uni-

verze na Primorskem. Kot zgled
dobre prakse je k pripravi projekta
pristopila osnovna šola Koper, ki

se ponaša z novo infrastrukturo.
Projekt so na evropski ocenjevalni
komisiji sprejeli, a ga niso finan-

cirali, vseeno pa je bila izkušnja
za dolinsko upravo zelo pozitivna

in je dala povod za nadaljnje
načrtovanje in iskanje finančnih

sredstev.

Prvo fazo del v višini približno
250.000 evrov, ki je predvidevala
rušenja in pripravljalna dela, so
financirali delno z lastnimi sred-

stvi in delno z državnimi sredstvi.

Dela so končali konec poletja. V

tem obdobju so na občini že spre-
jeli izvedbeni projekt za osrednja
dela, saj je dežela ravno pred tem

potrdila, da bo ministrstvo finan-

ciralo poseg. Dežela FJK je dolin-

sko vlogo za financiranje posodo-
bitev šolskih zgradb ocenila kot

najboljšo na Tržaškem in pristoj-

nemu ministrstvu predlagala, naj
se dela financirajo v prvem letu
triletnega načrta. V poletnih me-
secih so na občini pripravili razpis
za nadaljevanje del in ga jeseni tu-
di objavili.
Druga faza del je vredna 1,9 mili-

jona evrov, tako da bo celotna ob-
nova stala 2,1 milijona evrov, od
katerih bo večji del pokrila država

(preko 90 odstotkov). Zaradi iz-

klicne cene in temu prilagojenih

dolgih postopkov se je postopek
izbire izvajalca zavlekel do januar-

ja, ko so oddali javno naročilo

najboljšemu ponudniku. Šest pri-
spelih ponudb so ocenjevali na
podlagi merila ekonomsko naju-

godnejše ponudbe, pri katerem so
ocenjevali skoraj v celoti le kako-

vost ponudbe na račun nižanja

cen. Po oddaji del so morali

počakati še nadaljnji mesec, ki ga
določa zakon za vložitev morebit-
nih pritožb ostalih ponudnikov.
Ker ni nihče vložil pritožbe, so na-
meravali začeti dela konec fe-

bruarja.
Namen so morali žal preložiti, saj
so namero prekrižale zdajšnje
zdravstvene razmere. Medtem so

se sestali z nadzornikom del, iz-

vajalcem in ravnateljico in se do-

govorili, da bodo zdajšnje stanje
izkoristili za boljše načrtovanje
začetka del. Dela bodo trajala eno

leto in bodo zaobjela prilagoditev
protipotresnim določilom, adap-
tacijo, prenovo napeljav, zakon-

sko uskladitev prostorov, zunanjo

ureditev.
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Tožbo združenja ROVO je potrebno
zavreči
Velenje, 16. april 2020 - V tem tednu bomo pri Upravnem sodišču Republike Slovenije,
zaradi varovanja pravnih koristi Mestne občine Velenje in njenih občank in občanov, hkrati
z odgovorom na tožbo, vložili tudi predlog za priznanje položaja stranskega udeleženca
Mestni občini Velenje v tem upravnem sporu. Po preučitvi tožbe združenja ROVO smo
trdno prepričani, da združenje ni procesno legitimirano za vložitev tožbe, s katero
zahtevajo, da se postopek izdaje gradbenega dovoljenja oziroma predmetna zadeva vrne v
ponovno odločanje Ministrstvu za okolje po pravilih gradbene zakonodaje za izdajo
gradbenega dovoljenja po integralnem postopku.

Združenje ROVO ni sodelovalo kot stranka ali stranski udeleženec v postopku izdaje gradbenega
dovoljenja za novogradnjo zahtevnega objekta za cestne ureditve in gradnjo objektov ter
pripadajoče komunalne infrastrukture na območju priključka Gaberke - sklop D, zaradi česar ni
upravičeno za vložitev tožbe in jo je potrebno zavreči. Očitno je, da napadeno gradbeno
dovoljenje ne posega v pravice in pravne koristi združenja ROVO, temveč gre zgolj za
zlonamerno preprečevanje napredka gospodarskega razvoja Mestne občine Velenje.

V Mestni občini Velenje si že ves čas prizadevamo za čimprejšnjo izgradnjo nujno potrebne 3.
razvojne osi in zato aktivno spremljamo in spodbujamo postopke za začetek gradnje. Podžupan
Peter Dermol, ki je tudi član Koordinacijskega odbora za spremljanje izgradnje 3. razvojne osi na
Koroško, ponovno opozarja na nujnost te povezave za nadaljnji gospodarski razvoj Šaleške in
Savinjske doline ter Koroške. Vsak časovni odmik začetka gradnje povzroča nepopravljivo
gospodarsko škodo in vlagatelji pritožb bi morali za povzročeno škodo tudi odškodninsko
odgovarjati.

Prijazen pozdrav,

Služba za odnose z javnostmi Mestne občine Velenje

Aleksandra FORŠTNER, univ. dipl. politolog
Kabinet župana

T: 03 8961 736
......................................................................................................................

T: 03 8961 600 I info@velenje.si I www.velenje.si
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Kako kriza vpliva na lastnike in investitorje
svetkapitala.delo.si/b2b/kako-kriza-vpliva-na-lastnike-in-investitorje-299738

Gospodarstvo je v krču, zaradi pandemije COVID-19 pa se obeta verjetno najhujša gospodarska kriza po
veliki depresiji. Borzni Indeksi na največjih svetovnih borzah so zgrmeli (tudi za več kot 15 % - Dow Jones
, S&P 500 ), Nikkei …). Kaj to pomeni za investitorje, lastnike podjetij?

Vsak finančni direktor, lastnik podjetja se sprašuje, kaj narediti s podjetjem, kako povečati njegovo
vrednost na eni strani ali ga celo prodati in odnesti celo kožo na drugi strani. Če podjetje deluje v panogi
farmacije, telekomunikacije, higienskih pripomočkov, si morda lahko obetajo dodatne zaslužke in višjo
vrednosti svojega podjetja. V kolikor pa delujejo v turizmu, gradbeništvo, pa rešujejo likvidnostno situacijo,
če ne celo obstoj podjetja.

 

»Ali je oziroma bo vaše podjetje naprodaj?«  Marsikateri lastnik podjetja bi odgovoril: »Da, če ga prodam
za ceno, za katero smatram, da je prava.« Vprašanje je, kakšna je ta cena? Kakšna je prava cena?

 

Postopek morebitne prodaje podjetja se začne z določitvijo tržne vrednosti, vendar je to lažje reči kot
storiti. Tržna vrednost po aktualnih Mednarodnih standardih ocenjevanja vrednosti predstavlja »ocenjeni
znesek, za katerega naj bi voljan kupec in voljan prodajalec zamenjala premoženje na datum ocenjevanja
vrednosti v transakciji med nepovezanima in neodvisnima strankama po ustreznem trženju, pri kateri sta
stranki delovali seznanjeno, preudarno in brez prisile.«

 

Novice.najdi.si 16.04.2020 
Četrtek, 08:31Država: Slovenija
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Lahko zahtevate od desetih različnih ocenjevalcev vrednosti, da opravijo vrednotenje istega subjekta, pa
boste dobili 10 različnih ocen, razpon med najvišjo in najnižjo ocenjeno vrednostjo pa bo zastrašujoč.

 

Za to zmedo obstajajo razlogi.

1. Osredotočenost na preteklo uspešnost (ki ji je enostavno slediti) namesto na prihodnje denarne
tokove. Vsekakor je preteklo poslovanje pomembno, vendar kupec kupuje prihodnost, ki ga
predmetno podjetje lahko zagotovi.Nekaj najtežjega je oceniti čim bolj realne bodoče denarne
tokove podjetja. Ažurirani srednjeročni plani poslovodstva podjetja so nam v veliko pomoč, v kolikor
ti vključujejo že sklenjene prodajne pogodbe s kupci in vključujejo splošna tveganja, do katerih
lahko pride.

   

Določena tveganja so običajno v planih poslovodstva že zajeta, izredna pa po navadi ne. Le kdo je
pričakoval, da se bo koronavirus, ki je izbruhnil na Kitajskem konec lanskega leta, tako hitro in v tolikšnem
obsegu razširil v Evropo in ohromil celotno gospodarstvo?

 

Zato je natančnost, zanesljivost, celovitost in dosegljivost prihodnjih zaslužkov oz. denarnih tokov v
središču ocenjevanja vrednosti podjetja.

1. Pomembno je poznavanje vseh dejavnikov tveganja podjetja, ki ga ocenjujemo. V ta namen je
dobro pripraviti temeljito SWOT analizo in skrbno analizirati vse prednosti, slabosti, priložnosti in
nevarnosti ocenjevanega podjetja. Ocenjeno tveganje nato med drugim vključimo v diskontno
stopnjo, s katero bomo diskontirali predvidene denarne tokove.

1. V izogib večjih razlik med vrednotenji različnih ocenjevalcev je potrebno pripraviti analizo
občutljivosti, ki prikazuje učinke posameznih dejavnikov (npr. diskontne stopnje ipd.) na končno
ocenjeno vrednost.

Koraki v procesu vrednotenja v stabilnem okolju in ne v okolju/ obdobju negotovosti

       

V nadaljevanju predstavljam 14 komponent, ki jih je potrebno definirati oz. oceniti z namenom priprave
ocene vrednosti podjetja oz. njegovega lastniškega kapitala.

 

1. korak: datum in namen vrednotenja (Valuation date)
Datum ocenjevanja vrednosti definira, katere pretekle denarne tokove in okoliščine bomo upoštevali. V
ocenjevalski stroki namreč velja, da pri ocenjevanju upoštevamo okoliščine, ki so veljale v času datuma
ocenjevanja vrednosti.

 

2. korak: delujoče podjetje (Going Concern)
Pomembno je, da tekom finančne analize poslovanja podjetja ocenimo, ali gre za delujoče podjetje, to
pomeni za podjetje, ki je usmerjeno v maksimiranje vrednosti in ki bo nadaljevalo s poslovanjem v
dogledni prihodnosti.
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3. korak: Poslovanje (Business Operation)
Potrebno je analizirati celovito poslovanje predmetnega podjetja, to pomeni vse proizvode oz. storitve, ki
jih podjetje ponuja na trgu. Treba je poznati glavno in obstranske dejavnosti podjetja, ki generirajo
prihodke. Poleg omenjenega je potrebno poznati poslovni model ocenjevanega podjetja, njegovo
zgodovino, načrtovan razvoj ipd.

 

Potrebno je definirati konkurenčno/-e prednost/-i ocenjevanega podjetja, ki lahko med drugim omogoča
podjetju zastavljene plane. Konkurenčna prednost podjetja, ki se ukvarja s spletno prodajo je lahko recimo
izredno hitra dostava.

 

4. korak: Proizvodna sredstva (Productive assets)
Za vsak poslovni model določite proizvodna opredmetena in produktivna neopredmetena sredstva na
tržno vrednosti  - to je vir prihodnjih prihodkov.
Pomembno je definiranje tistih sredstev podjetja, ki generirajo glavnino prihodkov podjetja.

 

5. korak: Zgodovinski položaj in uspešnost (Historical Position and Performance)
Omenjeno ocenimo s temeljito analizo preteklih temeljnih računovodskih izkazov podjetja za vsaj 3-5 let
nazaj, v kolikor je bil zadnji investicijski cikel še daljši, naj se vzame še daljše obdobje. Ker ni nujno, da bo
celotna slika preteklega poslovanja razvidna v omenjenih izkazih, priporočam temeljit pogovor s
poslovodstvom podjetja.

6. korak: Normalizacija zaslužka (Normalisation of earnings)
V okviru zgoraj omenjene finančne analize je potrebno pripraviti normalizacijo z izločitvijo morebitnih
neponavljajočih se  dogodkov.

 

7. korak: Prihodnji vzorec zaslužka in nestanovitnost (Future Earnings Pattern and volatility)
Potrebno je oceniti, ali je na podlagi poslovnega modela prihodnji zaslužek relativno fiksen ali volatilen. Pri
definiranju omenjenega je potrebno med drugim proučiti trende v dejavnosti, v kateri ocenjevano podjetje
deluje. Npr. kakšne so smernice oziroma pričakovan razvoj podjetja, ki deluje v dejavnosti izdajanja
časopisov. Kot vemo, ta dejavnost precej zamira, zato je trend v spletnem dostopanju do vsebin.

 

Poleg celotne dejavnosti je potrebno analizirati tudi poslovanje konkurence: V okviru tega koraka je
pomembno, da najdemo čim bolj primerljive konkurente. V kolikor je to mogoče analizirajmo ne zgolj
pretekle ampak tudi pričakovano poslovanje konkurenčnih podjetij. Prav tako poskušajmo oceniti tržne
deleže konkurentov in ocenjevanega podjetja.

 

8. korak: Prihodnje obdobje zaslužka (Future Earnings Period)
Pri napovedovanju bodočih denarnih tokov je potrebno vedeti, ali ima podjetje določeno dobo bodočega
poslovanja ali ne. Npr. pri podjetjih s koncesijo je potrebno poznati čas trajanja koncesije in verjetnost, da
bo ta podaljšana.
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9. korak: Napoved trajnostnega zaslužka (Forecast Sustainable Earnings)
Kot že večkrat poudarjeno, je potrebno bodoče denarne tokove oceniti čim bolj realistično oz. dosegljivo.

 

Korak št. 10: Napovedani denarni tokovi in prosti denarni tokovi (Forecast cash flows and free cash flows)
Kakšni so denarni tokovi in prosti denarni tokovi za bodoče obdobje? To vključuje med drugim
prepoznavanje prihodnjih zahtev investicij (CAPEX) in sprememb naložb v obratna sredstva.

 

11. korak: Poslovno tveganje (Business Risk)
Potrebno je definirati vsa poslovna tveganja, s katerimi se podjetje sooča na svoji poslovni poti.

 

12. korak: Izračun stroška lastniškega kapitala (Cost of equity calculation)
Strošek lastniškega kapitala podjetja  med drugim ocenimo na podlagi tržnega tveganja, tveganja panoge,
specifičnega tveganja podjetja in podobnih dejavnikov.

 

Korak št. 13: Metoda primarnega vrednotenja (Primary Valuation Method)
Na podlagi dorečenih predhodnih korakov in skladno s pravili stroke določimo primerno metodo
ocenjevanja vrednosti podjetja.

 

14. korak: Izračun ocene vrednosti podjetja (OVP)
Na koncu nam ostane še priprava ocene vrednosti lastniškega kapitala podjetja za namen, ki je
relevanten.

 

Ocenjevalec vrednosti mora poleg strokovne literature pri ocenjevanju vrednosti podjetij upoštevati tudi
etična načela, kot so neoporečnost, zaupnost, strokovna usposobljenost, nepristranskost, prav tako se
mora obnašati svoji profesiji primerno (torej vestno in pravočasno opraviti svoje delo in se izogibati
dejanjem, ki bi škodila stroki).

 

Na kaj mora biti pri ocenjevanju vrednosti podjetij pozorni v času pandemije?

 

Vsekakor bodo na ocene vrednosti podjetij z datumom vrednotenja po 1.1.2020 vplivali dogodki, povezani
z izbruhom koronavirusa – dodatna poslovna tveganja. Zagotovo bodo podjetja soočena z likvidnostnim
izzivom, ki jih bo potrebno proučiti v okviru zgoraj naštetih korakov, zagotovo pa pri denarnem toku, pri
diskontni stopnji, ponovno preučiti predpostavko delujočega podjetja…

 

Tokrat smo govorili o stabilnem okolju, ki je obstajal pred »karanteno« in zaključkom negativne krivulje v
obliki črke »V«. V kolikšni meri, je v tem trenutku še preuranjeno reči, saj celoten vpliv oziroma posledice
še niso vidne in še nekaj časa (v celoti) ne bodo.

    *mag. Črtomir Časar, BV Finančna Skupina d.o.o.
www.bvfg.si
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Vlada utegne danes odločati še o
sprostitvi nekaterih drugih ukrepov

Objavil: Uredništvo
Dne: 16.04.2020 08:07

Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že sprejela odlok, s katerim dopušča nekatere športe v
domači občini in vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine, utegne
danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od današnjih podatkov o
številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o številu
okuženih v zadnjih dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni trendi nadaljujejo,
je na sredini večerni novinarski konferenci napovedal uradni vladni govorec Jelko Kacin.

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s prihodnjim
ponedeljkom. V soboto bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča nekatere športne
aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj
občine.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov
zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas vključuje
tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v gradbeništvu.
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Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter
prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim inštitutom za
zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in obrtne
zbornice. Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki morajo
poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve prenosa okužbe na
delovnem mestu.
Vir: STA
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Vlada utegne danes odločati še o sprostitvi
nekaterih drugih ukrepov

Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že sprejela odlok, s katerim dopušča nekatere

športe v domači občini in vzdrževalna in sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj

občine, utegne danes odločati še o sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od

današnjih podatkov o številu okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o

številu okuženih v zadnjih dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni

trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski konferenci napovedal uradni vladni

govorec Jelko Kacin.

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s

prihodnjim ponedeljkom. V soboto bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada

dopušča nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in sezonska dela

na zasebnih zemljiščih zunaj občine.

16.04.2020 08:07

Vir: sds.si
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Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih

ukrepov zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov

pri nas vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru

Avstrije in delo v gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta

ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija

ter prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim

inštitutom za zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki

gospodarstva in obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev

in zaposlenih, ki morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem

preprečitve prenosa okužbe na delovnem mestu.

Vir: Lokalec.si
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Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih
protikoronskih ukrepov
16.04.2020 07:29

Ljubljana, 16. aprila (STA) - Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že sprejela
odlok, s katerim dopušča nekatere športe v domači občini in vzdrževalna in
sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine, utegne danes odločati še o
sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od današnjih podatkov o številu
okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o
številu okuženih v zadnjih dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni
trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski konferenci napovedal uradni vladni
govorec Jelko Kacin.

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s
prihodnjim ponedeljkom. V soboto bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča
nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in sezonska dela na
zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov
zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas
vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v
gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol,
vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter
prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim inštitutom
za zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in
obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki
morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve prenosa
okužbe na delovnem mestu.

Findinfo.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:38Država: Slovenija

https://www.findinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-n... 1 / 1

Findinfo.si 16.04.2020 
Četrtek, 07:38Država: Slovenija

Kazalo

https://www.findinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-n...

113

https://www.findinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-novice/262011




O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

KAJ BO PRINESLO PRVO RAHLJANJE
UKREPOV? Posameznik z nepremičnino v
drugi občini bo lahko dostopal do nje

Slovenija
T.Ž. - Uredništvo/STA - Foto: Pexels - 16.04.2020 ob 07:00

Minister za zdravje Tomaž Gantar v povezavi z opuščanjem omejevalnih
ukrepov zaradi pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje
odprtje nekaterih trgovin po vzoru Avstrije, tehnične preglede, delo v
gradbeništvu in delno odpravo omejitev gibanja na občino, je povedal. Ob tem je
izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače.
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V Sloveniji spremljajo dogajanje v drugih državah in iščejo možnosti za
mehčanje tistih ukrepov, pri katerih je tveganje za ponoven izbruh večjega
števila okuženih manjši, tudi na podlagi izkušenj sosednjih držav, je izpostavil
minister v telefonskem pogovoru s slovenskimi dopisniki v Bruslju po
videokonferenčnem zasedanju ministrov EU za zdravje.

Povedal je, da so že sprejeli odlok, s katerim so omogočili nenujne posege in
postopke v zdravstvenih ustanovah, ki so jih v začetku epidemije z namenom
reorganizacije zdravstvene službe začasno prekinili in omejili vse delo na nujne
primere. Naslednji paket, ki je predviden, so po ministrovih besedah v prejšnjih
dneh usklajevali z Nacionalnim inštitutom za zdravje in strokovno skupino
ministrstva za zdravja, danes pa s predstavniki gospodarstva in obrtne zbornice.
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Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki
morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve
prenosa okužbe na delovnem mestu, pri čemer bo obvezna uporaba zaščitne
opreme. Med ukrepi je minister izpostavil odpiranje trgovin z do 400
kvadratnimi metri po vzoru Avstrije, možnost tehničnih pregledov in delo na
področju gradbeništva. V primeru kršitve varnostnih pravil bo mogoče
posamezno trgovino ponovno zapreti, je izpostavil.

Za zdaj se po Gantarjevih besedah niso odločili za sproščanje javnega
transporta ter odpiranje šol, vrtcev in fakultet. Bodo pa delno naredili korak
naprej tudi pri omejitvi gibanja na občino, in sicer bo lahko posameznik z
nepremičnino v drugi občini dostopal do nje. To je prvi korak, sedaj bodo
počakali dobra dva tedna in nato sprejeli nadaljnje odločitve - bodisi korak
nazaj, če bo potrebno zaradi poslabšanja položaja, ali pa o dodatnem
rahljanju izrednih ukrepov, je pojasnil minister.
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O odpravljanju ukrepov na mejah je Gantar dejal, da morajo biti za takšno
odločitev epidemiološke razmere v sosednjih državah primerljive in morajo
države delovati usklajeno, saj je le tako mogoče preprečiti ponoven izbruh.
Gantar sicer izpostavlja željo, da bi vse države uspešno obvladale epidemijo in
da bo mogoče vzpostaviti normalno delovanje, a obenem opozarja, da bomo na
daljši rok živeli drugače.

"Epidemija bo pustila sled na vseh nas. Še zelo dolgo bomo uporabljali zaščitna
sredstva, se izogibali tesnejšim stikom in to bo postal del našega vsakdana in
nove realnosti. Verjamem, da bomo ob upoštevanju vsega tega lahko tudi naprej
normalno živeli in delali," je sklenil minister.
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Vlada danes morda o sprostitvi še nekaterih
protikoronskih ukrepov
16.04.2020 07:29

Ljubljana, 16. aprila (STA) - Potem ko je vlada v sredo na dopisni seji že sprejela
odlok, s katerim dopušča nekatere športe v domači občini in vzdrževalna in
sezonska dela na zasebnih zemljiščih zunaj občine, utegne danes odločati še o
sprostitvi nekaterih drugih ukrepov. To bo odvisno od današnjih podatkov o številu
okuženih z novim koronavirusom ter stanja v bolnišnicah.

Svetovalna skupina v okviru ministrstva za zdravje bo danes ob upoštevanju podatkov o
številu okuženih v zadnjih dveh dneh ter številu hospitaliziranih ocenila, ali se pozitivni
trendi nadaljujejo, je na sredini večerni novinarski konferenci napovedal uradni vladni
govorec Jelko Kacin.

Vlada je sicer v minulih dneh napovedala morebitno sproščanje nekaterih ukrepov s
prihodnjim ponedeljkom. V soboto bo tako začel veljati nov odlok, s katerim vlada dopušča
nekatere športne aktivnosti v občini prebivanja in vzdrževalna in sezonska dela na
zasebnih zemljiščih zunaj občine.

Minister za zdravje Tomaž Gantar je v sredo v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov
zaradi pandemije izpostavil zadržanost. Povedal je, da prvi val rahljanja ukrepov pri nas
vključuje tudi odprtje nekaterih trgovin z do 400 kvadratnimi metri po vzoru Avstrije in delo v
gradbeništvu. Za zdaj se niso odločili za sproščanje javnega transporta ter odpiranje šol,
vrtcev in fakultet.

Je pa vlada v sredo podaljšala veljavnost vozniških in prometnih dovoljenj do 17. junija ter
prepovedala izvajanje tehničnih pregledov do 17. maja.

Gantar je v sredo povedal, da so predvidene sprostitve usklajevali z Nacionalnim inštitutom
za zdravje in strokovno skupino ministrstva za zdravje ter s predstavniki gospodarstva in
obrtne zbornice. Pri tem so postavili v ospredje odgovornost delodajalcev in zaposlenih, ki
morajo poskrbeti za ustrezno varnost in organizacijo dela s ciljem preprečitve prenosa
okužbe na delovnem mestu.
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SVETA TROJICA

Novo naselje hiš

Zraslo naj bi kar 60 hiš

Marjan Toš

V občini Sveta Trojica v Slovenskih goricah

se je po nekaj letih gradbene suše začela
izredno intenzivna stanovanjska zidava

v novem naselju Trojica - jug. Gre za izjemno lepo
lokacijo ob vstopu v trojiško občino v neposredni

bližini Trojiškega jezera in dovoza na avtocesto

Maribor-Lendava. Občina je še v mandatu prejšnje-
ga župana Darka Frasa poskrbela za komunalno
ureditev in opremo novega območja, v katerem so

kot gobe po dežju zrasle stanovanjske hiše.
Že zgrajenim se iz tedna v teden pridružujejo

nove in skupaj naj bi jih bilo kar 60. Z razpletom
stanovanjske zidave v tem delu občine je zelo za-

dovoljen tudi aktualni župan David Klobasa, ki
ocenjuje, da bo zanimanje za zidavo individualnih

stanovanjskih hiš v Sveti Trojici

v prihodnje še večje. Zaradi pov-
praševanja po gradbenih parce-
lah celo razmišljajo, da bi uredili
novo zazidalno območje v bli-
žnji Gočovi v smeri proti Ptuju.
Tam naj bi zgradili dvanajst sta-
novanjskih hiš.

Novo naselje bo za troji-
ško občino velika pridobitev še
zlasti v demografskem smislu.
Družine se ne bodo samo po-

mladile, pač pa se bo povečale
število občanov. Več bo malčk-
ov v vrtcu, več bo šolarjev, več
dela bodo imeli trgovci, gostinci

in še bi lahko naštevali. V bliži-
ni je tudi osrednja trojiška turi-
stična točka - vse bolj urejeno in
mamljivo Trojiško jezero.

Naselje Trojica - jug
Foto: Marian Toš
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Vir

Gantar o rahljanju po vzoru Avstrije, a bolj počasi in še bolj
previdno
Svet 24
SREDA, 15. APRIL 2020 OB 21:24

Minister za zdravje Tomaž Gantar v povezavi z opuščanjem omejevalnih ukrepov zaradi
pandemije izpostavlja zadržanost. Prvi val rahljanja vključuje odprtje nekaterih trgovin po
vzoru Avstrije, tehnične preglede, delo v gradbeništvu in delno odpravo omejitev gibanja na
občino, je povedal. Ob tem je izpostavil, da bomo na daljši rok živeli drugače. 

Več na Svet24.si.si
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Slovenija: Agra 2020 (zaenkrat) še v načrtovanem terminu
16.04.2020

Potem, ko so v Gornji Radgoni zaradi koronavirusa
31. Mednarodni sejem gradbeništva, energetike,
komunale in obrti MEGRA ter 5. Mednarodni sejem
trajnostnih tehnologij in zelenega življenjskega
sloga GREEN premaknili v leto 2021, je še
vprašanje kaj bo tam z drugimi sejmi. 

V maju bi moral v Gornji Radgoni potekati 4. mednarodni
sejem sodobnega zdravstva MEDICAL. Zaradi pandemije
so se odločili, da ga bodo organizirali od 24. do 26.
septembra 2020.

Agra naj bi potekala od 22. do 27. avgusta 2020. Sejem nove generacije bo v mednarodnem letu zdravja rastlin zaradi aktualnega
dogajanja še posebej posvečen zdravju ljudi. Ob že napovedanih temah bodo tokrat še bolj v ospredju tudi prizadevanja za
samooskrbo. Država partner bo Srbija, kjer so njihov največji kmetijski sejem v Novem Sadu že prestavili. 
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